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Brežice, 23. junija - Ob dnevu državnosti se je delegacija 
brežiškega občinskega sveta skupaj z županom Jožetom Av-
šičem in načelnikom upravne enote Darkom Bukovinskim od
dolžila s spominom padlemu borcu TO iz Brežic Jerneju Molanu 
in z njim vsem, ki so v stoletju borb za samostojnost Slovenije 
žrtvovali svoja življenja. Skupaj s pripadniki Slovenske vojske 
- Učnega centra iz Cerkelj in Poveljstva 25. območja slovenske 
vojske so položili venec pri spomeniku Kose v Brežicah, pri 
spomeniku v Rigoncah ter na grob Jerneja Molana na pokopa
lišču v Brežicah. (Galex) 

ZVVS ob dnevu državnosti 
Slovenija praznuje 25. junija dan državnosti. Toliko daleč se 

gremo posebneže, da se niti ob taki priložnosti ne moremo 
poenotiti o tem, koliko in kako intenzivno jo bomo obeležili s 
proslavljanjem. Pa bi bilo kar dobrodošlo, če bi znali svojim 
državljanom vcepiti tudi kako pozitivno vrednoto in odnos do 
DOMOVINE, ne pa le antivrednote in izostren čut za pljuvanje 
po vsemu in vsakomur. Tokrat smo ob prazniku povabili k 
besedi predsednika Združenja veteranov vojne za Slovenijo v 
Posavju, polkovnika Ernesta Breznikarja:" Pogosto slišim cinič
ne besede o desetdnevni vojni. Vedeti morate, da za nas vojna 
ni trajala deset dni. Začela se je z ukazom o odvzemu orožja 
(17. maja 1990) in trajala tja do 26. oktobra 1991, ko je šel iz 
Slovenije zadnji jugoslovanski vojak. Ko sem med vojno stal 
pred enoto, mi je šlo skozi glavo le vprašanje: 'Koga ne bom 
nikoli več videl?!!' Nikoli si nisem mislil, da bom doživel ta 
občutek. Ob sebi sem od samega začetka imel zagnane ljudi, 
ki so mi omogočili delo. Naši vezisti so s skrajno domiselnostjo 
usposobili zaplenjene in uničene vojaške radijske postaje, od
krili so armadne frekvence, polnili akumulatorje in načarali ener
gijo ... Razgovor z Ernestom Breznikarjem je objavljen v Našem 
glasu. (Ika) 

M a t j a ž Gomi lšek 
začel svo j pohod 

Krško, 26. junija - V ponedeljek zjutraj je izpred KD v Krškem 
rekreativec Matjaž Gomilšek začel svoj pohod Peš iz Krškega 
na vrh Triglava, ki je namejen obeležitvi treh visokih planinskih 
jubilejev: stoti obletnici postavitve Aljaževega stolpa na vrhu 
Triglava, devetdesetletnici ustanovitve Planinskega društva Lis
ca Sevnica-Krško in petdesetletnici preplezanja Čopovega ste
bra v severni triglavski Steni. Matjaž namerava v petih dneh 
prehoditi dvesto kilometrov dolgo pot, v petek pa se bo še 
povzpel na najvišji slovenski vrh. V času pohoda so vam na 
voljo vse informacije o poteku in trenutni lokaciji udeležencev 
dosegljive po mobitelu: 0609/627-930. (Galex) 

SPOMENICA 
Župani občin Brežice, Krško in Sevnica ter poslanci v 

Državnem zboru in Državnem svetu iz Posavja so v zvezi 
s predvidenim zapiranjem porodniškega oddelka v Bolni
šnici Brežice sprejeli spomenico, s katero izražajo svoja 
hotenja in zahteve pri vzpostavljanju regije Posavje kot 
enotnega prostora, vključno z organiziranostjo zdravstve
nega varstva in Bolnišnico Brežice kot sestavnim delom 
zdravstva v Posavju. 

Podpisniki spomenice ponovno izražajo že izrečeno za
htevo, da vsi republiški organi v Sloveniji in tudi Državni 
zbor Slovenije obravnavajo Posavje kot enotni geografski, 
ekonomski in demografsko socialni prostor in da se v okvi
ru tega prostora enotno načrtuje tudi zdravstvo. 

Zato pričakujejo od pristojnih organov in predlagatelja 
plana, da se v Planu zdravstvenega varstva Republike Slo
venije do leta 2000 v tretjem branju opredeli ustanovitev 
samostojnega zavoda za zdravstveno varstvo Posavja s 
sedežem v Brežicah in da se črta besedilo o možnem 
prenosu zmogljivosti porodniškega oddelka iz Splošne bol
nišnice Brežice v Splošno bolnišnico Novo mesto. (Galex) 

Počast i tev dneva policije 
Krško, 26. junija - Ob dnevu policije so v krškem Kulturnem 

domu med drugim podelili tudi priznanja. Srebrni znak so 
prejeli Bogomir Gasior, Ivan Šetinc in Marjetka Cesar. Bro
nasti znak: Branko Dolenšak, Darko Gerjevič, Rade Ivkovič, 
Dušan Kaplan, Anica Novak, Viljem Marine, Marjan Petan in 
Andrej Zbašntk. Pisne porivale pa so prejelli: Štefanija Bizjak, 
Martin Bratanič, Zlatko Fišer, Damjan Knavs, Janko Koželj, 
Rudi Leveč, Robert Močivnik, Jože Repše, Vesna Rukavina, 
Mitan Sušin, Irena Šetinc, Martina štefanič in Franc Vinetič. 
V kulturnem programu pa sta sodelovala PZ Svit in Big Band 
pihalnega orkestra Videm. (Kati) N E 

Rebeka na Otočcu 

s««. ^ WKESKaWtkW —-"" WMm 
Otočec, 23. julija - Tudi Rebeka Dremelj s Senovega se je na 
oder pripeljala na Harlev Davidsonu. Ni zmagala, čeprav bi 
lahko. Več na strani 6. 
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Naš glas na prepihu 
Naš glas je na prepihu. Njegov poslovni uspeh je pravzaprav 

poslovni neuspeh. Vemo, da bi lahko bil bolj zanimiv in bolj 
bran, vemo tudi, da bi marsikdo izven kroga ljudi, ki se okrog 
njega trudimo, imel kako dobro zamisel o izboljšavah. Vemo 
pa tudi, da je težko uresničiti vse, kar bi radi na prostoru, ki 
nam je na voljo. S skupnimi močmi bi še nekako šlo, a kaj, 
ko ima naše drobno gospodarstvo večino proizvodnje in pro
dajaln kar v domačih garažah, pisarne pa v spalnicah. V takih 
pogojih potem tudi ni čudno, da se ne zavedajo pomena 
reklame in da nimajo razvojnih, pač pa samo preživetvene 
načrte in možnosti. 

V takih pogojih poslovanja je pač težko prodati dovolj ogla
snega prostora, da nam bo zagotovil pozitivno poslovanje. 
K temu prispeva svoj delež tudi konkurenca lokalnih elektron
skih medijev, ki ponujajo skrajno nizke cene in hkrati živijo 
od proračunskih prispevkov. Tako je uspešen začetek skoraj 
nemogoč in tudi naš poslovni načrt je temeljil na sodelovanju 
z občinami. Ni še tako daleč čas, ko so se z enakimi težavami 
srečevali naši današnji konkurenti. Na enak način kot mi 
danes so takrat zbirali denar od občin, hkrati pa so bili tako 
nerodni, da so spodbudili nastanek konkurence - Našega 
glasa. Če bi namreč posavska problematika nekoliko lažje 
prodirala v ostale medije, ki (tudi) skušajo služiti denar v 
Posavju, morda sploh ne bi naša regija bila tako južna, kot 
je danes. In morda sploh ne bi potrebovali svoje regije. In 
morda ne bi (nikoli) potrebovali Našega glasa. 

Danes pa Naš glas imamo in nekako se mi dozdeva, da je 
bila naša največja napaka v tem, da smo si pustili naprtiti 
občutek krivde. Kot da časopis nastaja samo v veselje ured
ništva. Če bi se že zdavnaj metali ob tla in javkali, bi danes 
že vedeli, ali smo danes temu prostoru pomembni ali ne. In 
če bi bil odgovor pozitiven, bi imeli tudi že rešen marsikateri 
finančni problem. Kljub zajedljivosti z vseh strani še vedno 
ostaja naš osnovni argument, da je Naš glas svoj koncept v 
celoti posvetil povezovanju (sicer neenotnih) šestih občin. 
Ostaja seveda tudi trditev, da bo brez Našega glasa vse 
skupaj prevpilo nekaj različnih glasov od drugod in da nobe
den izmed njih ne bo delal ravno v prid našemu prostoru. 

Obstoj Našega glasa je trenutno odvisen od odločitve IR 
inženiringa d.o.o., ki na je pogojno ponudil streho nad glavo. 
Lastniki družbe pa bodo sklepali na podlagi izida razgovorov 
v občinah. Vsem občinam smo namreč poslali predlog za 
sodelovanje - za objavljanje sprejetih aktov v Našem glasu. 
Lahko bi rekli, da bomo v praksi preverili siceršnjo splošno 
trditev, češ, da je Naš glas potreben. Koliko pa ste zanj 
pripravljeni prispevati, če je res potreben!? Odločitev o vsem 
tem je sedaj v rokah občinskih svetov v Brežicah, Kozjem, 
Krškem, Radečah, Sevnici in Šentjerneju. (Ika) 

Grajsko poletje v Sevnici 
V grajskem parku sevniškega gradu bo v soboto, 8. julija, ob 
20.30 uri srečanje narodnozabavnih ansamblov občine Sevni
ca. Letošnje srečanje bo tudi tekmovalnega značaja. 
Naslednji dan, v nedeljo, 9. julija, ob 15. uri pa bo v grajskem 
parku srečanje ljudskih pevcev, ki se ga bodo udeležile pevske 
skupine iz sevniške občine, Posavja, Dolenjske in tudi od dru
god. Organizatorji skušajo na tovrsten način ohranjati sloven
sko pevsko izročilo, ki vsako leto privabi mnogo obiskovalcev. 
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Združenje veteranov vojne za Slovenijo: 

Prostovoljno, a brci izkaznic ne Šteje 
Veterani se morajo prijaviti in plačati članarino (1.000 SIT), članstvo ni omejeno le na vojsko in policijo, 

zakon pa vključuje vse vojne veterane, od Maistrovih borcev dalje. 

Zbor stranke ZLSD 

Cerklje ob Krki, 22. junija -
Pokrajinski odbor združenja 
veteranov vojne za Slovenijo 
v Posavju ima v svoje vrste 
trenutno vključenih okrog 260 
članov. To ne pomeni, da vete
ranov ni več, pač pa, da nimajo 
vsi članskih izkaznic. 

Predsednik Pokrajinskega od
bora ZWS, polkovnik Ernest 
Breznikar: "Ljudje so oddali pri
javnice in mislijo, da je to dovolj, 
pa ni. Morajo še plačati članari
no (1.000 SIT letno) in prejeti 
člansko izkaznico. Žal smo si 
šele letos uspeli pridobiti pro
store na Rojčevi v Ljubljani, 
medtem ko vso ostalo delo 
opravlja prostovoljno generalni 
sekretar ZWS in ga seveda ne 
zmore. Zato izdajanje izkaznic 
zamuja, predvsem pa je pro
blem tudi v tem, da se ljudje za
našajo na nas: "Saj veste, kdo 
smo bili in kdo smo lahko člani." 
V izpostavah za obrambo vseh 
treh posavskih občin so še ved
no na voljo prijavnice in zainte
resirani naj jih izpolnjene pustijo 
tam ali pošljejo k nam na 25. 
območni štab. Šele z izkaznico 
namreč postanejo registrirani 
člani. To je pomembno zato, ker 
je bil zakon o vojnih veteranih 
že v drugem branju in v njem so 
urejene tudi vse ugodnosti za 

Ernest Breznikar s člansko 
izkaznico ZWS 
vse veterane, od Maistrovih bor
cev do danes." 

ZWS je bila sprejeta v svetov
no združenje veteranov, k čemur 
je pripomogla Zveza združenj 
borcev. Breznikar: "Pogosto sli
šim cinične besede o deset
dnevni vojni. Vedeti morate, da 
za nas vojna ni trajala deset dni. 
Začela se je z ukazom o odvze
mu orožja (17. maja 1990) in tra
jala tja do 26. oktobra 1991, ko 
je šel iz Slovenije zadnji jugoslo
vanski vojak. In teh ni bilo ravno 
malo, predvsem pa takrat, ko 
smo se odločali za odpor, tudi 

Članstvo v ZWS je ne
strankarsko, strogo pro
stovoljno in ni omejeno 
zgolj na vojake, "č lan lah
ko postane udeleženec pri
prav In aktivisti v vojni za 
Slovenijo, ki je državljan 
Republike Slovenije in je v 
Obdobju od 17.5.1990 do 
26.10.1991, ne gtede na čas 
trajanja udeležbe, aktivno 
opravljal naloge v pripra
vah in v vojni za Slovenijo," 
pravi zakon in opredelitev 
nI vezana samo na TO ali 
policijo, ampak tudi na na
rodno zaščito, na upravne 
organe za obrambo, za no
tranje zadeve, vse druge 
državne organe in podjetja, 
pripadnike civilne zaščite... 
Gre za celo vrsto ljudi, ki 
so delovali kot vezisti, ki so 
čuvati dokumentacijo, ki so 
počeli celo vrsto reči. 

za oborožen odpor, nihče ni mo
gel vedeti, da bo vojne nevarno

sti konec v desetih dneh. Naše 
strukture - tudi ženske v pisar
nah - so imele ves čas neizmer
no veliko dela, nenehno je bilo 
treba menjavati ljudi, izpopolnje
vati enote, saj nismo mogli istih 
ljudi zadrževati pol leta." Ernest 
Breznikar je tudi poveljnik 25. 
Območnega poveljstva sloven
ske vojske, v TO je poklicno 
vstopil leta 1974, že prej pa je 
bil v rezervni enoti od leta 1968. 
Letos je prejel srebrno plaketo 
ZWS: "To plaketo sem dobil za 
sedanje delo v Združenju, saj se 
še vedno zavzemam za prizna
nje žrtev naše vojne in za pomoč 
njihovim svojcem. Organiziram 
srečanja, prireditve in skušam 
zanje doseči ureditev statusa. 
Danes so naši padli vojaki, med 
katerimi je bil tudi Jernej Molan, 
skoraj izenačeni z žrtvami pro
metnih nesreč." Jeseni bo po
krajinski odbor ZWS na zboru 
dal možnost posavskim- obči
nam, da ustanovijo svoje odbo
re, sicer pa bodo skušali za svo
je delo najti prostor. (Ika) 

Na lokalnih volitvah dosegli 
zadovoljiv rezultat 

V ZLSD odločno nasprotujejo vključevanju verouka 
in veroučnih predmetov v šolski sistem 

ZA NAROČNIKE SO MALI OGLASI 
BREZPLAČNI 

TUKAJ BI BIL LAHKO VAŠ OGLAS! 

Čatež ob Savi, 22. junija -
Na zboru stranke so izvolili Jo
žico Stojič za novo predsedni
co, zamenjala pa je doseda
njega predsednika Milana Lo-
karja, podpredsednika stran
ke sta postala Franc Zorko, ki 
je tudi brežiški podžupan, in 
Ivan Pinterič. Zbora stranke 
pa sta se udeležila tudi Sonja 
Lokar in poslanec ZLSD v 
Državnem zboru iz Radeč 
Franci Lipoglavšek. 

Poročilo o aktivnosti med 
dvema zboroma in oceno rezul
tatov lokalnih volitev je podal 
Miha Škrlec in dejal, da so v 
ZLSD Brežice na minulih lokal
nih volitvah dosegli zadovoljiv 
rezultat, saj imajo v občinskem 
svetu kar pet svetnikov, kar po
meni 14 odstotkov vseh glasov. 
Iz svojih strankarkih vrst so 
predlagali tudi kandidata za žu
pana dr. Petra Zorčiča, ki pa se 
mu med desetimi kandidati ni 
uspelo prebiti v drugi krog. Miha 
Škrlec je poudaril, da je ZLSD 
močna stranka, da je aktivno 
vključena v reševanje problema
tike izgnancev in izseljencev, 
kjer vseskozi zagovarja načelo 
pravilne in pravične ocene ta
kratne (1941. leta) situacije in iz 

tega tudi pravično rešitev statu
sa vseh takrat prizadetih držav
ljanov RS. O tem sta spregovo
rila tudi Sonja Lokar in Franci 
Lipoglavšek. 

V razpravi so v stranki ZLSD 
poudarili tudi zadovoljstvo, da je 
brežiška občina ostala enovita, 
da je sicer obmejna občina, kar 
bi moralo rezultirati tudi z vzpo
stavitvijo nekaterih regijskih in
stitucij v občini kot npr. za cari
no, vojsko in šolstvo. Prav tako 
so poudarili pomen brežiške po
rodnišnice in nikakor ne mislijo 
pristati na njeno ukinjanje oziro
ma zapiranje. Opozorili so tudi 
na bližajoče se nadaljevanje 
gradnje hidroelektrarn na spod
njem toku reke Save ter na mož
nost ureditev razmer na jugu, ko 
bo država morala skozi posavski 
prostor speljati hitro železnico in 
zgraditi še kako potrebno avto
cesto. 

V ZLSD odločno nasprotujejo 
morebitni vključitvi verouka in 
veroučnih predmetov v šolski si
stem, prav tako pa naprotujejo 
vračanju imetja RKC (Rimokato-
liški cerkvi) in vztrajajo na zamr
znitvi, kot to predlaga sedaj že 
umaknjen Jelinčičev zakon. 

(dama) 

Velik nakupovalni center na skoraj 8000 m 

iNTER/^^fTBrežice 
Vse, prav vse... v pravem centru 

Vse za obnovo in gradnjo vašega doma ter 
prosti čas. Ob otvoritvi akcijska ponudba. 

3ss-

KOVINOTEHNA 
2IVILA 

drogerie markt 

Vse za zdravje in lepoto 
po najugodnejših cenah. 

Velika izbira modne obutve za vso družino 
po izredno ugodnih cenah. 16.000 parov čevljev. 

KRANJ 

Trgovina z več kot 10.000 
prehrambenimi izdelki. 

Posebne otvoritvene cene. 

in mnogi drugi ponudniki najrazličnejših izdelkov in storitev 

Brežice, od 30. junija. 
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NAŠ GLAS - Časopis za Posavje in okolico. Izdaja IR inženiring, Krško - Odgovorni urednik: Ivan Kastelic - Naslov uredništva: Naš glas, CKZ 23, 68270 Krško -
Telefon/telefax: 0608/21-868, telefon: 0608/22-791 - Grafična priprava in tisk: Papiroti - vse iz papirja Krško, d.o.o. - Rokopisov in fotografij n^vračamo, pisem bralcev 
ne lektoriramo, pridržujemo si pravico do krajšanja - Naš glas izhaja vsako sredo, zadnji rok za oddajo nujnih obvestil je ponedeljek do 10. ure - Naš glas plačuje davek 
od prometa proizvodov po stopnji 5% - Cena posamezne številke 100 tolarjev, za naročnike 80 tolarjev, za tujino 900 tolarjev (poštnina + carina) - OGLASI: 1 cm v 
koloni za ekonomske oglase 1.300 tolarjev, na prvi strani 100% in na zadnji strani 80% dražje; razpisi, licitacije ipd. 1.600 tolarjev. Za naročnike mali oglas brezplačen, 
za nenaročnike do deset besed 1.100 tolarjev, vsaka nadaljnja beseda 100 tolarjev. Cene veljajo od 1.4.1995. 



C NAŠ GLAS 24, 28. JUNIJ 1995 IZ NAŠIH OBČIN Y) 
Občinski svet Kozje 

V štirih urah obdelali 20 točk dnevnega reda 

Kozje. 19 junija - Obširen 
dnevni red na začetku ni obe
tal uspešnega dela. Na dnev
nem redu so bile pomembne 
točke, kot so predlog odloka 
o proračunu občine, predlog 
odloka o delovnih telesih ob
činskega sveta, volitve pod
predsednika OS, osnutek po
slovnika OS in podobno. 

Pomembnejši je bil predlog 
odloka o proračunu občine Koz
je. Župan Sok je predstavil pri
pombe KS, ki se v glavnem na
našajo na sredstva za vzdrževa
nje cest. Povedal je še, da se 
krog uporabnikov sredstev za 
brezposelne krči; samo v zad

njem obdobju so izločili 25 neu
pravičenih koristnikov. 

Svetnik Potočnik je opozoril 
na prenizko postavko za inter
vencije v kmetijstvu. Dotaknil se 
je tudi problema plačevanja 
stroškov za 23 šolarjev, ki se vo
zijo v Oš Lesično iz občine Šen
tjur. Svetnik Planine je opozoril 
na podoben problem otrok iz KS 
Podsreda in Osredek, ki se vo
zijo v Koprivnico oziroma v Arti-
če. Župan je povedal, da enak 
problem pri vrtcih že rešujejo. 
Izdelali so kriterije, na osnovi ka
terih že prihajajo in odhajajo us
trezni računi. Enak način plače
vanja bo verjetno dogovorjen 

tudi za osnovnošolce. Odlok je 
bil soglasno sprejet. 

Osnutek poslovnika so prelo
žili na naslednjo sejo. V vme
snem času pa morajo svetniki in 
stranke podati pripombe in 
predloge komisiji za statut in po
slovnik. Pisne predloge lahko 
pošljejo do 28. junija. 

Svetniki so sprejeli odlok o 
delovnih telesih. Odločili so, da 
bodo imeli nadzorni odbor, od
bore za gospodarstvo, za dru
žbene dejavnosti, za komunalno 
dejavnost in urejanje prostora, 
požarni sklad, komisijo za petici
je, nagrade in priznanja. Razen 
za slednjo so soglasno potrdili 

vse predlagane kandidate za 
člane delovnih teles. Komisija za 
nagrade in priznanja ni dobila 
zadostne podpore, zato so jo 
vrnili v ponovni postopek. 

Svetniki so sprejeli sklep o us
tanovitvi komisije za pripravo 
predlogov občinskega praznika 
in celostne podobe občine Koz
je. Župan je svetnike seznanil z 
osnutkom grba, napravljenim v 
skladu z vsemi heraldičnimi pra
vili. Za izdelavo celostne podo
be občine pa bo potreben javni 
razpis. 

Svetniki so izvolili podpred
sednika OS, Franca Branka 
Kunca, SLS, iz KS Buče. fToni) 

Občinski svet še vedno 
bre i predsednika 

Imenovani brežiški podžupani — Predlagani kandida
ti za sodnike porotnike 

Brežice, 20. junija - Tudi na
slednjo sejo (redno ali izredno) 
bo še sklical brežiški župan 
Jože Avšič, potem ko svetniki 
niso podprli nobenega od kan
didatov za predsednika sveta. 
Različna stališča poslanskih 
klubov so se pokazala tudi pri 
razpravi okrog imenovanja 
podpredsednika sveta, dokaj 
enotno mnenje pa so stranke 
zavzele pri imenovanju podžu
panov. 

Poslanski klubi ZLSD, LDS in 
SKD so komisiji za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja 
vložili kandidature za predsedni
ka občinskega sveta, vendar pa 
tudi v drugem krogu volitev ni 
prišlo do imenovanja predsedni
ka. Po prvem krogu volitev je 
Mihael Škrlec (ZLSD) dobil 8, dr. 
Zvonimir Škofljanec (SKD) 9 in 
dr. Slavko Sušin (LDS) 10 gla
sov. Vendar pa tudi v drugem 
krogu volitev "finalista" nista 
osvojila potrebne večine, k temu 

pa je botrovalo večje število ne
veljavnih glasovnic. Kljub temu, 
da se županu konec meseca iz
teka mandat predsedujočega 
občinskemu svetu", bo vseeno 
moral sklicati še naslednjo sejo. 

Na seji smo bili priča huma
ni potezi, kajti občinski svetni
ki so se odpovedali sejnini 6. 
seje, župan Jože Avšič pa delu 
osebnega dohodka v korist 
vdove in otrok padlega borca 
TO Jerneja Molana. 

Tudi pri volitvah podpredsed
nika sveta ni prišlo do imenova
nja, ker klubi svetnikov političnih 
strank niso vložili pisnih kandi
datur za podpredsednika občin
skega sveta. Svetniki so za pod
župane imenovali Darinko Cvet-
ko-Šegota, Franca Zorka in An
tona Zorka ter podprli kandida
ture za sodnike porotnike pri 
Okrožnem sodišču v Krškem. 
(Galex) 

V Cerkl jah proslavili 
dan državnosti 

Cerklje ob Krki, 23. junija -
V počastitev dneva državnosti 
so v 210. UC Slovenske vojske 
v Cerkljah pripravili slove
snost, na kateri so po slavnos
tnem govoru podelili medalje 
Slovenske vojske, ogledali so 
si prikaz veščin kostanjeviških 
jamarjev, delegacija občine 
Brežice pa je položila vence. 

Slavnostni govornik Marjan 
Seliškar je potegnil vzporednice 
med NOB in osamosvojitveno 
vojno. Hotenje tisočev borcev 
NOB se je dejansko uresničilo 
ob pridobitvi samostojnosti. Še 
posebej je poudaril veliko enot
nost večine Slovencev v času 
NOB in tudi ob osamosvojitneni 
vojni. 

Na prireditvi je poveljnik 2. 
PPSV, brigadir Janez Butara, iz

ročil bronaste medalje Sloven
ske vojske. Prejelo jih je 10 de
lavcev UC in 25. OPSV. Brigadir 
Butara je v priložnostnem govo
ru pozval pripadnike SV, da se 
še naprej trudijo in intenzivno 
pripravljajo na morebitno 
obrambo naše mlade države. 

Kostanjeviški jamarji so prika
zali uporabo vrvne tehnike v ja
marstvu s spustom in dvigom iz 
podzemne jame in reševanjem 
ponesrečenca, ki je obvisel na 
vrvi. Za reševanje imajo strokov
no usposobljenih 15 jamarjev. 

Po prireditvi se je častni odde
lek UC skupaj z delegacijo obči
ne Brežice položil vence pred 
spomenikom v Rigoncah, na 
grobu padlega teritorialca Jer
neja Molana in spomenikom iz
gnancev v Brežicah. (Toni) 

Za čistejši zrak r občini Krško 
Sanacijski program 

za varstvo zraka 
Območje Krškega je uvr

ščeno v III. območje onesna
ženosti zraka v Sloveniji, kjer 
je zrak onesnažen nad dovo
ljeno mejo, vendar še vedno 
pod kritično. Kostanjevica, 
Brestanica in Senovo so uvr
ščen v II. območje, kjer je zrak 
onesnažen pod dovoljeno me
jo. 

Za območje Krškega je bilo 
sprejetje sanacijskega progra
ma nujno potrebno, ker pa se 
onesnaževalci zraka v občini na
hajajo tudi izven območja Krške
ga, bo smiselno izdelati sanacij
ski program za celotno območje 
občine. 

' V razpravi o predlogu Sana
cijskega programa za varstvo 
zraka občine Krško so svetni
ki podprli amandma Petra Ži-
ganteja, ki je predlagal, da se 
plinifikacija v Krškem iz dol
goročnih ukrepov spremeni v 
kratkoročne, celo takojšnje 
ukrepe. 

Na podlagi zbranih podatkov 
je ugotovljeno, da sta največja 

onesnaževalca zraka z žveple-
nim dioksidom podjetji Videm 
papir in Vitacel, med ostalimi 
onesnaževalci imajo največje 
emisije drobna kurišča, sora
zmerno velik pa je tudi delež in
dustrijskih kotlovnic in kotlovnic 
za ogrevanje. Največji onesna
ževalec zraka z dušikovimi oksi
di pa je promet. 

Tehnološke emisije škodljivih 
snovi v zrak na območju občine 
Krško nastajajo predvsem kot 
posledica tehnoloških procesov 
v podjetjih, predvsem so tu Vita
cel s hlapnimi organskimi spoji
nami, farma prašičev na Pristavi, 
Asfaltna baza Dmovo in razne 
lakirnice. 

Krški občinski svet je na zadnji 
seji obravnaval in sprejel Sana
cijski program za varstvo zraka 
* občini Krško in s tem omogočil 
nadaljnje aktivnosti občine na 
področju varstva zraka. Za iz
boljšanje stanja so v sanacij
skem programu opredeljeni 
kratkoročni in dolgoročni cilji ter 
ukrepi za dosego teh ciljev. 

(Galex) 

Brigadir Janez Butara podeljuje medalje Slovenske vojske. 

D O L E N J S K A 
B A N K A 

Dolenjska banka obvešča komitente, da 30.6.1995 odpira 
bančno enoto v Brežicah. Ekspozitura Brežice ima sedež na 
Cesti prvih borcev 42. Od 3.7.1995 dalje bo ekspozitura po
slovala z naslednjim delovnim časom: 
vsak dan od ponedeljka do petka od 8. do 12. ure 

in od 14. do 16.30 ure 
Ob sobotah ekspozitura ne bo poslovala. 
Ekspozitura Brežice bo opravljala vse vrste bančnih poslov, 
namenjenih predvsem občanom in obrtnikom, in sicer bo: 
• vodila tolarske in devizne račune občanov 
• sklepala tolarske in devizne depozite 
• izdajala plačilne kartice 
• opravljala menjalniške posle 
• opravljala posle s tujino 
• odobravala raznovrstne kredite občanom, kot so: 
- gotovinski krediti 
- potrošniški krediti 
- stanovanjski krediti 
- krediti, namenjeni obrtni in kmetijski dejavnosti 

ter opravljala ostale vrste bančnih poslov. 
Ponudba bančnih storitev je resnično pestra in privlačna, 
obrestne mere pa ugodne. i 
Zato Vas Dolenjska banka vabi, da se za dodatne informacije 
oglasite v ekspozituri Brežice ali zanje pokličete po telefonu 
0608/61-442 ali 0608/61-448. 
Dolenjska banka Vas pričakuje v novi ekspozituri Brežice 
in Vas vabi k sodelovanju. 

ODGRNJENA ZAVESA 
Oblast je hitro pokvarljivo blago. Na to je opozoril brežiški 

svetnik Marjan Hladnik (SDSS) v razpravi okrog imenovanja pred
sednika občinskega sveta. Če so župan, sekretar in predsednik 
občinskega sveta iz iste stranke, pride do popolne oblasti ene 
stranke, oblast pa je hitro pokvarljivo blago. 

Zapostavljenost KS. Očitek, da so posamezne krajevne skupno
sti zapostavljene, je moč slišati večkrat. Pa ne samo v Posavju, 
ampak tudi sirom po Sloveniji. Ta očitek se je pokazal celo pri izbiri 
brežiških kandidatov za sodnike porotnike. Na voljo je 50 mest, 
vendar pa iz posameznih KS ni kandidatov, kljub temu, da v brežiški 
občini še vedno obstaja 19 KS. 

Sonja Lokar je navzoče na zboru stranke ZLSD Brežice pozdra
vila: "Dober večer, tovarišice in tovariši," kar je v istem večeru še 
mnogokrat ponovila, posnemali pa so jo seveda tudi ostali funkcio
narji stranke. Zanimivo se je zdelo tudi presedanje in zavzemanje 
pozicij pred začetkom uradnega dela zbora. Ko je predsedniku 
ostal le stol bolj na desni, ga je Sonja Lokar, ženska vseh žensk, 
opozorila, da na desni pač ni zaželeno sedeti. "Nič hudega, če je 
predsednik malo bolj na desni, bolj pomembno je to, da je članstvo 
toliko bolj na levi," je veselo pripomnil Ivan Živič. 

"ZLSD odločno nasprotuje vključevanju verouka in veroučnih 
predmetov v šolski sistem," so menili prisotni na zboru stranke v 
Brežicah. Česa se bojijo v neokomunistični stranki? Morda resnice, 
morda drugačne resnice, morda resnice, ki je v stranki ne sprejema
jo, ker zagovarjajo svojo resnico. Kot da bi mnogi med njimi pozabili, 
da je slovenski narod skozi zgodovino pomagala ohraniti predvsem 
slovenska Cerkev. Še več. Zdravniki in biologi bi rekli, da je sloven
ska Cerkev vpeta v narodovo telo. Učili so nas, da bi Slovenci 
skoraj izginili pod pritiski Germanov, Romanov, Ogrov in drugih 
narodov. Res je, kar v več kot tisoč letih ni uspelo Germanom in 
ostalim Neslovanom (očitno že niso bili tako agresivni), pa bi v 
samo sedemdesetih letih to skoraj uspelo Srbom, nekakšnim "zaš
čitnikom", po katerih se nekaterim v omenjeni stranki še kako in 
kar naprej kolca. Le počasi! 

Tudi kar zadeva spreminjaneje 68. člena slovenske ustave so v 
ZLSD previdni in ne zagovarjajo referenduma ad hoc. Zakaj? Pravijo, 
da naj to možnost temeljito proučijo strokovnjaki in znanstveniki in 
za odločitev o tem prevzamejo vsaj moralno odgovornost. Nič no
vega torej. Vlada je že predlagala spremembo zanjo "spornega" 
člena, ta pa nikakor ne more biti sporen za Slovence, ki so v večini 
že tako ubobožali, da ne bodo mogli kupovati slovenske zemlje. 
Še huje. Bojimo se, da bodo morali za golo preživetje svojo zemljo 
in svoje imetje celo prodajati ali razprodajati. Slovenska javnost bi 
se morala nad tem zamisliti. Točno je in še kako drži, da kar prej 
enim ni uspelo v tisoč letih, lahko sedaj z malo prave pomoči uspe 
drugim. Se morda sedemdesetletno obdobje agonije in propadanja 
slovenstva podaljšuje tudi v osmo dekado? 

Na zboru stranke ZLSD Brežice je Miha Škrlec izjavil, da je 
stranka na lanskih lokalnih volitvah dosegla kar zadovoljiv rezultat, 
kar potrjuje tudi 14% zaupanih glasov volivcev. Je pa omenjeni 
gospod zaskrbljeno ugotovil, da je stranka na volitvah leta 1990 
dosegla 22%, leta 1992 16% in leta 1994 že navedenih 14 odstot
kov, ni pa analiziral morebitnih vzrokov, ki bi takšno že kar konstan
tno upadanje tudi povzročili. Ne glede na to, so v stranki optimistično 
razpoloženi. Pričakujejo celo, da bo volilni rezultat prihodnje leto 
na državnozborskih volitvah ugodnejši, kot je bil zadnji z lokalnih 
volitev. Na kakšnih temeljih gradijo tak optimizem, se ne ve. Menda 
ne na tistih iz obdobja po letu 1945. 

Proslave ob dnevu državnosti v viteški dvorani brežiškega gradu 
se je udeležilo kar precej ljudi, če izzvzamemo tiste, ki so ravno 
takrat imeli še pomembnejše obveznosti. Med takimi so bili tudi 
člani in članice ZLSD, saj so imeli na isti dan ob istem času zbor 
stranke v restavraciji Motela Petrol na Čatežu. Kot je povedal Miha 
Škrlec, so zbor stranke predvideli, preden se je izvedelo, da bo 
istega dne tudi proslava ob dnevu državnosti. Škoda. Tisti malo 
bolj nagajivi so že ugotavljali, da so se v gradu zbrali res samo 
tisti, ki so si slovensko državo tudi iskreno želeli. 

TIRAM 
IMATE PROBLEME PRI PREVOZNIH 

STORITVAH, STORITVAH ŠPEDICIJE ALI 
SERVISU TOVORNEGA VOZILA -
POKLIČITE TRANSPORT KRŠKO. 
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Kmalu pripojitev k 
Novi Ljubljanski banki d.d. Ljubljana? 

• -
"LB Posavska banka d.d. Krško posluje normalno in dokaj uspešno," je zbranim povedal direktor 

dr. Dejan Avsec 

Območna obrtna zbornica Brežice 

Krško, 20. junija - Z ozirom 
da LB Posavska banka d.d. 
Krško kljub razgovorom in pri
zadevanju vodstev obeh bank 
pri Agenciji za sanacijo bank 
in hranilnic, da bi se natančno 
določilo menjalno razmerje 
delnic, do danes nima menjal
nega razmerja delnic. Ker 
tega ne more doseči pri Agen
ciji, kar zahteva Banka Slove
nije v odločbi o izdaji dovolje
nja za pripojitev, so bile z 
dnevnega reda seje zbora 
umaknjene točke, v katerih bi 
delničarji LB PB d.d. Krško 
morali sklepati o pripojitvi k 
Novi LB d.d. Ljubljana. 

Na podlagi pogodbe o pripo
jitvi LB Posavske banke d.d. 
Krško k Novi LB d.d. Ljubljana, 
ki je bila potrjena na seji uprav
nega odbora Agencije za sana
cijo bank in hranilnic ter sprejeta 
na zboru LB PB d.d. Krško, sta 
obe banki že 27.12.1994 zapro
sili Banko Slovenije za dovolje
nje za pripojitev LB PB d.d. 

Direktor dr. Dejan Avsec, Silva Marolt, predsednik delovnega 
predsedstva zbora banke Albin Ješelnik in Vladka Kežman med 
sejo zbora banke 

Krško k Novi LB d.d. Ljubljana. 
Banka Slovenije je 11. 1. 1995 
izdala odločbo o izdaji dovolje
nja za pripojitev, v kateri je dolo
čila, da mora pripojitev prevzete 
banke prevzemna banka opravi
ti v skladu z določili Zakona o 

gospodarskih družbah ter pred 
vpisom natančno določiti me
njalno razmerje delnic banke. 

Uskladitev z Zakonom o go
spodarskih družbah, ki jo zahte
va Banka Slovenije pomeni: 
- ovrednotenje obeh bank ter 

na tej podlagi in pred vpisom 
v sodni register 

- določitev menjalnega razmer
ja delnic 

- določitev zneska povečanja 
premoženja Nove LB d.d. 

- obvezna izdaja in izročitev 
delnic zastopniku delničarjev 
LB Posavske banke d.d. 
Krško pred vpisom v sodni re
gister 
Iz poročila direktorja LB Po

savske banke d.d. Krško dr. De
jana Avseca je razvidno, da je 
banka v zadnjem letu dni poslo
vala uspešno, da trenutno po
slujejo še vedno kot LB PB d.d. 
Krško, da pa si čim prej želijo 
pripojitve k Novi LB d.d. Ljublja
na, kar bi se moralo zgoditi 30. 
junija. To se iz že navedenih raz
logov še ne bo zgodilo, v banki 
pa pričakujejo, da se stvar le ne 
bo zavlekla, saj bo menjalno raz
merje vendarle kmalu definira
no, v kratkem pa naj bi bili izpol
njeni tudi vsi drugi pogoji za pri
pojitev, (dama) 

Obratovalni čas za gostince 
V Uradnem listu RS (št. 15/95) je bil objavljen pravilnik o 

obratovalnem času za gostince, po katerem so gostinci dolžni 
uskladiti obratovalni čas svojih obratovalnic najpozneje do 30. 
junija in ga prijaviti upravni enoti (občini). Letni razpored obra
tovalnega časa pa je potrebno prijaviti najpozneje do 15. de
cembra tekočegaleta za naslednje koledarsko leto. Razpored 
in merila obratovalnega časa je možno pregledati v Svetovalcu 
revije Obrtnik za mesec april. 

Seminar za avtoprevoznike 
Brežice, 17. junija - V Domu obrtnikov je potekal zanimiv 

seminar za avtoprevoznike. V času seminarja je bila vzpostav
ljena direktna povezava preko računalnika z Eurotrade bazo 
podatkov, po kateri je bilo možno ugotoviti, kakšni prevozi se 
iščejo v evropskem prostoru. Prevozniška podjetja in zasebniki 
imajo možnost članstva in s tem takojšnjo vključitev v ta sistem. 

Razprava tudi 
o Domu obrtnikov 

Brežice, 21. junija - Na eni zadnjih preddopustniških sej je 
bilo podano poročilo o finančnem, pa tudi siceršnjem rezultatu 
Brežiškega sejma in v skladu s poročilom tudi usmeritve za 
naprej. Precej časa so prisotni posvetili razgovoru o nujnih 
vzdrževalnih delih v Domu obrtnikov, kjer je nujno popraviti 
streho, nekoliko kasneje pa bolj celovito rešiti vdor vlage v 
zidove ter beljenje fasade. Razburjenje med obrtnike je prinesla 
tudi novica, da bodo odslej delavci, zaposleni pri obrtnikih, 
morali potrjevati zdravstvene izkaznice na Zavodu za zdravstvo. 
Ta ukrep ocenjujejo za popolnoma neživljenjski, saj bo moral 
bolni delavec opraviti preveč birokratskih zadev pred pričetkom 
zdravljenja. (Gaiex) 

Zapiranje rudnika med 
lahkotnimi obljubami 

in realnostjo 
L jubl janska borza 

Krško,22. junija - Zapiranje 
rudnika Senovo je realnost. 
Dejstev ni mogoče spremeniti, 
s premišljenimi akcijami pa se 
še da kaj rešiti. Savaprojekt 
za RRPS zaključuje študijo 
Program zapiranja Rudnika 
Senovo. 

Direktor Savaprojekta Peter 
Žigante: "Naloga, ki smo jo do
bili, je težka in odgovorna, saj 
se zavedamo problemov, ki na
stajajo ob zapiranju. Gre za so
časnost odločilnih faktorjev, ki 
so v škodo zapiranju in delav
cem: zelo kratek zapiralni čas, 
preslab odziv predvsem doma
čih podjetnikov z ustreznimi pro
grami, denar, pomanjkanje us
treznih razvojnih programov in 
še bi jih lahko našli. Pri senov-
škem rudniku gre za dilemo, kaj 
narediti z vso senovško-bresta-
niško dolino. Prizadevamo si do
biti nadomestna delovna mesta 
v proizvodnji; za nas vzpostavi
tev uslužnostnih dejavnosti ni 
primarna. Tu morajo biti večji 
obrati, kjer ljudje služijo denar in 
z njim napajajo tudi manjše 
obrate." 

Mate Drnič: "Pogrešamo 
predvsem iniciativo domačinov. 
Po mojem mnenju je najhujše 
dejstvo, da občina nima spreje
tih razvojnih programov niti pro
fesionalnega človeka, ki bi koor
diniral akcije znotraj občinske 
uprave in zunaj občine. Po zako
nu je občina nosilec razvoja in 
zadolžena za pripravo razvojnih 
usmeritev. Lokalni faktorji se 
premalo vključujejo v razreševa

nje problema. Vsi ostajajo na 
ravni obljub, s katerimi pa si mi 
in tudi zaposleni nimamo kaj po
magati. Trenutno razpolagamo 
z nekaj programi, ki pa zaradi 
različnih objektivnih razlogov še 
niso operativni. Pogovarjamo se 
z nekaterimi podjetniki, možnimi 
investitorji, da bi se vključili in 
pomagali pri razrešitvi nastale 
situacije. Ob tej priliki pozivam 
vse, ki imajo dobre ideje, da pri
dejo z njimi na plan in jih uresni
čijo v sklopu sanacije Rudnika 
Senovo." 

Peter Žigante: "Občinska 
uprava je neustrezno organizira
na. Ne morem razumeti, da žu
pan tudi po šestih mesecih še 
nima formiranega tirna dobrih in 
uspešnih gospodarstvenikov, ki 
bi mu lahko marsikaj koristnega 
svetovali. Žal je gospodarstvo 
najslabša točka občine, to pa 
nam bo tudi vnaprej povzročalo 
težave. Občina je popolnoma 
nepripravljena na velike projek
te: izgradnja savske verige HE, 
izgradnja avtocest in zapiranje 
rudnika. Ti projekti bi lahko zav
rteli nov prizvodni cikel občine. 
V Savaprojektu lahko naredimo 
zlat program, pa iz njega ne bo 
nič, če zadaj ne bodo stali ljudje 
s svojimi idejami, kapitalom in 
znanjem. Situacija, kakršna je, 
dela v korist države, ki se želi 
problema rešiti na kar najcenejši 
način. Strankarska razdeljenost 
in zaprtost problemov ne bo raz
rešila. Sodelovanje pa je osnova 
za uspešno razrešitev tudi tak
šnih problemov, kot je zapiranje 
rudnika". (Toni) 

Minuli teden je na Ljubljanski borzi minil v znamenju pada
nja tečaja delnic, saj se ni podražila nobena delnica. Slovenski 
borzni indeks je v petek znašal 1.050,73 točke, kar pomeni, 
da se je minuli teden znižal za 48,49 točke oziroma za 4,4 
odstotka. Najbolj zanimivo pri sedanjem trendu je to, da ga 
je zelo težko razložiti. Pri minulih padcih tečajev delnic je 
bilo vedno mogoče najti razlog (ukrepi denarne politike, alter
nativne naložbe...), tokrat pa ni tako. Vlagatelje je navdal 
splošni pesimizem, ki ga borzni poznavalci pojasnujejo s 
precej manjšim zaupanjem v tovrstne naložbe. Poleg tega 
so njihovo samozavest omajale tudi izgube, ki so jih imetniki 
delnic zaznali po že kar nekaj mesecev trajajočem negativ
nem trendu gibanja tečajev delnic. Kljub temu je zadnje upa
danje tečajev mogoče pripisati predvsem težko razložljivim 
psihološkim dejavnikom, saj sedanje razmere na finančnem 
trgu ne "podpirajo" prodaje delnic. Borzni posredniki pa pra
vijo, da je zdaj največja slabost trga z delnicami šibko pov
praševanje, tako da že malo večje prodaje sprožijo plaz se-
suvanja tečajev. 

Minuli teden se je najbolj pocenila redna delnica Dadasa, 

Kataster d.o.o. 
Geodetske meritve se vršijo 

na prostem trgu 
Podjetje Kataster d.o.o., ki je začelo z obratovanjem leta 

1994, se ukvarja z geodezijo, inženiringom, zastopstvom in trgo
vino. Osnovna dejavnost podjetja pa so gradbene meritve. In
ženiring zajema usluge, ki jih stranka naroči, izvajalec pa j i 
uredi vse potrebno za pridobitev gradbenega dovoljenja. Oprav
ljajo pa tudi trgovino v smislu prodaje geodetskega instrumen-
tarija in opreme. 
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Delovanje NEK v maju 
V preteklem mesecu je bila Nuklearna elektrarna Krško v rednem 

letnem remontu, zato je bila razpoložljivost in izkoriščenost O- od
stotna oziroma elektrarna ni proizvedla električne energije. V tem 
času tudi ni prišlo do segrevanja reke Save. V tekočinskih izpustih 
je koncentracija tritija znašala 2,09 odstotka od največje skupne 
letne radioaktivnosti (20 TBg) in koncentracija ostalih dopustnih 
radionuklidov 0,038 odstotka od dopustne letne doze (200 GBg), 
V plinskih izpustih na razdalji 500 metrov od elektrarne je bil delež 
radioaktivnosti 0,5-odstoten od letno dovoljene doze za NEK (50 
mikroSv). V mesecu maju so vsktadiščili 87 sodov SRAO, tako 
kumulativa zdaj znaša 9.989 sodov. 

d.o.o. 
geodezija, inženiring, zastopstvo in trgovina 

C.K.Ž. 36, Krško tel./fax: 0608 22 655 mobitel: 0609 626 046 

0001:1 01IU3N 
001 06 08 OZ 09 09 Ot OC 02 01 0 

Ker državna geodetska služba več ne vrši geodetskih uslug, se 
tovrstne meritve vršijo na prostem trgu. Vendar pa se vsi izpiski iz 
uradnih evidenc hranijo še vedno in samo pri izpostavi geodetske 
službe, ki tudi opravlja nadzor nad delom podjetij, ki se ukvarjajo 
z geodetskimi meritvami. 

Za zanimivost še povejmo, da sta se solastnika podjetja Kataster 
d.o.o. za ime kataster odločila zaradi dejstva opuščanja besede 
kataster v zadnjem času, kljub vidni vlogi katastrov v preteklosti. 

(Galex) 

in s icer za 13,6 ods to tkov . Tako j e n jena cena padla p o d 
100.000 tolar jev. Teča j redne de ln ice borznoposredn iške hiše 
Nika je ves teden padal , v petek pa je bi la na zače tku t rgovan ja 
pr i javl jena apl ikaci ja v višini 60.001 redn ih deln ic (to j e 15 
ods to tkov ce lo tne emisi je) po 3.749 to lar jev, kar je POVIŠ 
teča j za dob r ih 9 ods to tkov . K l jub t e m u je t eča j za 2,3 ods to t 
ka nižji ko t teden pre j . Opazno so se poceni le tud i de ln ice 
Kredi tne banke Tr ig lav (za 10,2 odsto tka) , UBK banke in Ro
gaške (obe za 8 odsto tkov) . Tečaj redne de ln ice Term Čatež 
je v petek znašal 709,40 tolar ja in j e bi l za ods to tek nižj i ko t 
teden prej. 

Nekoliko drugačna slika je na trgu obveznic, kjer večina 
tečajev počasi narašča. Kot že nekaj časa, so bile tudi minuli 
teden najbolj zanimive republiške obveznice druge in osme 
izdaje. 

V torek so prvič trgovali tudi z nakupnimi boni blagajniških 
zapisov tretje izdaje. Večina borznih posrednikov meni, da 
je malo verjetno, da bi se ponovila zgodba druge izdaje. 
Veliko je odvisno od tečajne politike Banke Slovenije. V petek 
je enotni tečaj bona znašal 4.572 tolarjev. (NANI) 

Poslovna konferenca 
Mokrice, 27. junija - Predstavniki območne gospodarske 

zbornice pričenjajo konkretnejše razgovore s predstavniki sosed
nje regije. V torek se je 15 posavskih in 14 hrvaških podjetij 
udeležilo poslovne konference, na katero so povabili tudi pred
stavnike Ministrstva za ekonomske odnose in razvoj, Republiške 
carinske uprave, GZS in predstavnika veleposlaništva R Slovenije 
v Zagrebu. Razpravljali so o mnogih perečih problemih, med 
drugim tudi o neenakopravnem položaju slovenskih firm v Hrva
ški v primerjavi z drugimi. Podjetniki pa so se pogovarjali tudi 
med seboj. (Ka«) 

C6Z Posavja 
Vol i lna udeležba 

je bi la 79 ,8 -odstotna 
Krško, 19. junija - Območna gospodarska zbornica Posavja je 

v ponedeljek organizirala volitve v upravni odbor Območne zbornice 
Posavja in hkrati za predstavnika Območne zbornice Krško v skup
ščini GZS. Za člane Upravnega odbora Območne zbornice Krško 
so bili izvoljeni: iz občine Brežice Kari Recel, Izidor Slatner in Drago 
Vimpolšek; iz občine Sevnica Vili Glas, Jože Imperl in Andreja Jam-
šek; iz krške občine pa Stane Rozman, Dejan Avsec, Jože Cerle, 
Franc Lapuh in Jože Kos. V združenje podjetnikov Posavja so izvolili 
Jureta Šlogarja, Emila Vehovarja in Tineta Ženerja. Volilna komisija 
je ugotovila, da je bil kot predstavnik Območne zbornice Krško v 
Skupščino GZS izvoljen Boris Macur. 

Do konca meseca predvidevajo sestanek Upravnega odbora Ob
močne zbornice, kjer naj bi se dogovorili o vsebini in načinu dela 
ter o gospodarski situaciji v Posavju. Ostali organi GZS pa bodo 
izvoljeni na seji Skupščine GZS, ki bo predvidoma 29. junija. (Kati) 
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Državna razstava in sejem koz 

Kozje dirke, 
ocenjevanje mlečnosti... 

Sevnica 25. junija - V Sevnici 
je bil že deveti tradicionalni 
kozji vikend, v samostojni Slo
veniji pa je to četrtič. Že v so
boto smo si lahko ogledali raz
stavo koz, ko so jih lastniki 
koze na povodcu pokazali ko
misiji. Naslednji dan pa so bile 
še kozje dirke in ocenjevanje 
mlečnosti. Skupno je bilo pri
javljenih 80 živali, prireditev pa 
je organizirala Zveza kozjerej-
cev Slovenije, ki ima sedež v 
Sevnici 

Rezultati ocenjevanja mleč
nosti - srnasti tip: 1. mesto 
Nojka 6,34 I, last Janeza Juvan-
čiča, je tretja v zgodovini priredi
tve v Sevnici, saj ima več kot 
šest litrov mleka dnevne molže. 
2. Miša 4,97 I, lastnik Albert Per
ko, 3. Roži, 4,351, Alberta Perka. 

Sanski tip: 1. Benka 4,951, 
Anton Nenadič (Planina), 2. Moli 
3,87, Anton Nenadič, 3. Soni 
3,76, Ivan Sotlar (Lj. Polje). 

Prvak Sevnice v sanskem 
tipu je Saro (KD Ptuj), prvak Slo
venije pa koza Soni (Ivan Sotlar). 
V smastem tipu sta prvaka Sev
nice dva, in sicer Dunja Marice 
Kristovič (Ptuj) in Lukas Franca 
Taškerje (Zidani Most). Prvak 
Slovenije in prvak razstave je 
postala koza Miša, last Alberta 
Perka iz Podljubelja. 
V kozjih dirkah je zmagala Mar
ta Slapšak, 2. mesto je zasedel 
Albert Perko, 3. mesto pa je šlo 
mladi Anji Pečar, ki ji ga je g. 
Deželak zaradi enakega števila 
točk gentlementsko odstopil, on 
pa je bil četrti. Ocenjevali so tudi 
mlečne izdelke. (Cole) 

Predlog za sprejem 
zakona o in tervenc i jah 

Brežice, junija - Po uradni oceni škode po neurju s točo, 
ki je zajela dvokilometrski pas od Zgornje Pohance do 
Bizeljskega 5. junija, je občino Brežice obiskala tudi Komi
sija za elementarne nesreče pri Ministrstvu za obrambo 
RS in po besedah predsednika komisije Bojana Jevševarja 
soglaša z višino ocenjene škode. 

Brežiški občinski svetniki so na državni zbor naslovili 
pobudi, da se v najkrajšem času sprejme nov zakon o 
intervencijah in da se čim prej obnovi obramba proti toči. 

(Galex) 

S E V N I C A 

frekvenca: 
96,7 MHz 

105,2 MHz 
Naše oddaje 

lahko poslušate vsak dan 
med 15. in 19. uro, 

ob sobotah med 15. in 24. 
in ob nedeljah od 10. ure dalje. 

Konjsko meso Je zdravo« 
zato ima prihodnost 

Čatež, 13. ju
nija - Podjetje 
LADIMPEX iz 
Dobove, ki se 
sicer ukvarja z 
izvozom konj
skega mesa, je 
v tukajšnji re
stavraciji MM 
organiziralo 
promocijo izdel
kov in jedi iz 
konjskega me
sa. Pri promociji 
sta sodelovala 
tudi šentjernej-
ski Jurmes in 
PAG d.o.o. iz 
Kapel, jedi pa 
so izborno pri
pravili mojstri 
čateškega ho
tela Terme. 

Direktor Ladimpexa, Mirko Lazanski, seje pritožil nad zakonodajo. 
Za prodajo konjskega mesa veljajo še predpisi iz stare Juge in ti 
so dokaj neugodni. Zato še išče prostor, kjer bi lahko - v Brežicah 
ali v Krškem - odprl prodajalno konjskega mesa in izdelkov iz njega. 
(Ika) 

n i ss šta jerka na Gorenjsko 
Sevnica, 25. junija - Na prizorišču, kjer smo si lahko ogledali 

razstavo koz in kozje dirke, so izbirali tudi "miss kokoš štajer
ka". Skupaj je bilo razstavljenih 13 kokoši. Razstavljeni pa so 
bili trije tipi, in sicer: jerebičasta velika štajerka, pritlikava bela 
štajerka in pritlikava jerebičasta štajerka 

Zmaga je odšla na Gorenjsko, natančneje v Kranj, dobil pa jo je 
Marjan Šenk za jerebičasta veliko štajerko. 2. mesto je zasedla 
pritlikava bela Janeza Turinka iz Jarenine pri Mariboru. 3. mesto 
pa je ostalo doma v Sevnici, in sicer je bil na tretjem mestu petelin 
tipa pritlikava jerebičasta štajerka Silva Osovnikarja. 

Kokoši so bile povprečne kvalitete, kajti zdaj ni pravi čas za 
razstave. Najlepše so v jeseni, ko se ločijo od petelina in imajo 
lepše perje. Ocenjevanje pa je potekalo po mednarodnem standar
du. (Cole) 

Društvo 
podeželske mladine Krško 

Društvo podeželske mladine Krško šteje okoli 70 članov, od 
tega pa je aktivnih 30. V društvu vlada složnost, vse delajo 
prostovoljno in z veseljem. Mladim ni vseeno, kaj se v občini 
dogaja in česa primanjkuje, dokaz tega pa so bile tudi nedeljske 
kmečke igre, ki dokazujejo njihovo aktivnost. V bodoče si želijo 
več sodelovanja z vsemi, kajti le na ta način bi lahko ohranili 
pristno slovensko kulturo, navade in običaje. 

Karolina Požun, predsednica društva: "Na kmečke igre smo se 
intenzivneje pripravljali zadnja dva meseca. Igre so bile dobro pri
pravljene in ocenjujem, da je bila letošnja organizacija, pa tudi 
udeležba, najboljša doslej. Res pa je tudi, da so bile ekipe dobro 
pripravljene. 

Društvo podeželske mladine sodeluje s svetovalno službo Krško, 
največ pa jim pomaga Branka Radej-Koren, ki je tudi njihova men
torica in vedno z veseljem prisluhne vsaki njihovi novi ideji. Z veliko 
zagnanostjo delajo drug z drugim. (Lea) 

Kmečke igre 
Podbočje, 25. junija - Že tretje kmečke igre, ki sta jih pripravila 

Društvo podeželske mladine Krško in Kmetijska svetovalna služba 
Krško, so potekale na igrišču in travniku ob osnovni šoli, kjer so 
se pomerile štiri 6-članske ekipe: Veliko Mraševo, društvo PM Novo 
mesto, društvo PM Zabukovje in Križaj." Mesili so pletenice, se 
oblačili med ježo, sestavljali razstavljene vozove, žagali drva, prena
šali koše. Čeprav so šli rezultati zelo na tesno, je zmagala ekipa 
Križaja. Zanimivo si je bilo ogledati parado konj s sedmimi kočijami, 
na eni izmed njih se je popeljal tudi krški župan Danilo Siter. Po 
končanih igrah je sledila veselica z ansamblom "Maj", v polni zased
bi vse do prve plohe dežja. (Lea) 

Pišece, 25. junija - Kmečke igre je v nedeljo popoldne sicer 
motil dež, ki je obiskovalcem in tekmovalcem vsake toliko časa 
ponagajal, vendar se nihče ni pustil zmotiti. Turistično društvo se 
je letos potrudilo in ob pomoči osnovnošolcev pripravil izvirne, 
avtohtone kmečke igre - po pišečko kotoraje obročov, pričkaje in 
finogaje - ki so se jih udeležile ekipe turističnih društev občine 
Brežice. Prireditev so pomagali organizirati tudi domači gasilci in 
občinska turistična zveza. Člani turističnega društva so pripravili 
razstavo Čas žetve, poveseliti pa se je dalo tudi na veselici s 
folklornimi vložki in ansamblom Štajerskih sedem, (nic) 
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" ^ JUPOL 30 KG - 2830,00 SIT 

ZA NAROČNIKE SO MALI OGLASI 
BREZPLAČNI 

TUKAJ BI BIL LAHKO VAŠ OGLAS! 

REPUBLIKA SLOVENIJA 
UPRAVNA ENOTA KRŠKO 
Cesta krških žrtev 14 

Številka: 122-33/95 
Datum: 26. 6. 1995 

R A Z P I S U J E 
prosto delovno mesto SVETOVALEC I - ze nedoločen čas, za 
opravljanje premoženjsko pravnih zadev ter denacionalizacije. 
POGOJI: 
1. končana visoka izobrazba pravne ali družboslovne smeri 
2. 5 let delovnih izkušenj 
3. opravljen preizkus znanja iz Zakona o splošnem upravnem 

postopku 
4. poznavanje programa za oblikovanje besedil na PC. 
Kandidati vloge z dokazili o izpolnjevanju pogojev pošljejo v roku 
8 dni kadrovski službi Upravne enote Krško. 
O izidu razpisa bodo kandidati obveščeni v roku 15 dni po oprav
ljeni izbiri. V.d. načelnika: 

Podgoršek Anton, dipl. lur. 

i^S^^SJv B 
S TRŽNIC 

V podsredi so šentjjanievali 
Podsreda, 25. junija - Turistično društvo je pripravilo prireditev 
Šentjanževo v Podsredi. Že v petek so na Starih gorah nad 
Podsredo pripravili kresovanje, ki ga je s kulturnim programom 
popestril mladinski pevski zbor iz Podsrede, v nedeljo pa so 
odprli sejem domače obrti. Nadaljevali so s promenadnim kon
certom godbe na pihala Šmarje pri Jelšah, zatem pa imeli pro
cesijo s peto mašo. Po maši sta nastopila godba na pihala 
Šmarje pri Jelšah in mešani pevski zbor Anton Aškerc iz Podsre
de. Žal je bila prireditev okrnjena, saj kljub trenutni vedrini nebo 
ni dopuščalo vsega predvidenega. (Toni) 

6 0 let GD Mokro pol je 
Dol. Mokro polje, 24. junija - Praznovanja 60. obletnice GD 

Mokro polje se je kljub slabemu vremenu udeležilo zelo veliko 
Šentjemejčanov. Nič čudnega, saj ocenjujejo, da ima skoraj 
vsaka hiša "gasilca". 

Letos mineva šest desetletij od ustanovitve gasilskega društva 
Mokro polje, ki zajema Polhovico, Pristavo, Prapreče, Žerjavin, Dol. 
Mokro polje in Gor. Mokro polje. Lastni gasilski dom so zgradili v • 
ustanovnem letu 1935 s svojim delom in nabranimi prispevki ter 
darovi in tako še danes služi potrebam vseh ljudi iz šentjernejske 
doline. Leto kasneje so gasilci kupili svojo prvo motorno brizgalno. 

Franc Šinkovec, predsednik GD: "Naše društvo šteje okoli 130 
članov iz petih vasi in smo v B-kategoriji. Vse sile usmerjamcHv 
preventivno dejavnost, saj je bolje preprečevati, kakor gasiti. Veliko 
časa in truda posvečamo gasilskemu podmladku, saj imamo 20 
pionirjev in 20 mladincev. Pa tudi žensko desetino. Redno sê  ude
ležujemo tekmovanj in dosegamo dobre rezultate". 

Gasilci pravijo, da je biti gasilec humano dejanje, ki potrebuje 
celega človeka, takega, ki ne pozna sebičnosti, ampak izraža svoje 
poslanstvo v samoodpovedovanju in pomoči sosedu, prijatelju, 
znancu, družbi ali komerkoli. (Lea) 
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Vrhunec izbora modela leta 

Otočec, 23. junija - Janina akcija Modela '95 se je končala. 
V okviru oddaje Poglej in zadeni je strokovna komisija izbrala 
in podelila laskave naslove. Imela je težko, delo, saj je bila to 
najbolj izenačena skupina v zgodovini tekmovanja. Druga 
spremljevalka je postala Stančka Sukalo iz Kopra, pjjva sprem
ljevalka Lea Turk iz Ljubljane, model leta '95 pa je postala 
Ksenja Vlah z Vrhnike. Najbolj eleganten model je postala Dinka 
Jogič iz Kranja, miss fotogeničnosti pa Nataša Verstovšek iz 
Grosuplja. Rebeka Dremelj: "Priprava na zaključek tekmovanja 
so bile zadnji teden še posebej naporne. Mislim, da so izbrali 
pravo; Ksenja si lovoriko zasluži. Kot najmlajša udeleženka 
nisem žalostna, saj vem, da je pred mano še veliko priložnosti. 
Prepričana sem, da se drugo leto spet vidimo." (Toni) 

ASTROLOŠKI HOROSKOP ZA ORDORJE 
NED 1 8 . JUNIJEM IN 4 . JULIJEM 

^ 

DVOJČKA 
21.5.-21.6. 

RAK 
22.6.-22.7 

U B 
LEV 

23.7.-23.8. 

ŠKORPIJON 
24.10.-22.11. 

9 
K020ROG 
23.12.-20.1. 

S partnerjem se bosta veliko pogovarjala, kar je na
ravna posledica možnih zdravstvenih težav. Takrat 
še najbolj okoreli in trmoglavi ljudje postanejo prija
zni, ker jih je strah zase. No, saj se menda še ne 
poslavljate, razen če imate vsega dovolj?! 

Zelo veliko energije boste imeli in dobro se boste 
počutili, razen če niste srčni bolnik, potem sledijo 
težave. Izogibajte se prepirom in drugim stresom, 
ker vam lahko škodujejo. Poskusite si priznati dolo
čene lastnosti, pa vam bo precej lažje. Denar. 

Dolgočasili se boste v odnosu s partnerjem, ker ne 
bo sprememb. Če pa ga še nimate, bo učinek tem 
večji. Ni res, da se nimata o čem pogovarjati, res 
pa je, da sta oba zaprta in si ne zaupata življenjsko 
pomembnih resnic, od katerih je odvisna vajina pri
hodnost. 

Zelo vas bo udarila po žepu neka naložba, ki se bo 
izkazala kot ne najbolj pametna. Ne obremenjujte 
se s kakim dodatnim delom, ker vam bo pobralo še 
preostanek moči. Denar ni vse ali pa mprda vi tako 
mislite? Kaj pa rožice, oblaki, ljubezen? 

Prijatelji vam bodo zelo pomembni in marsikaj boste 
storili, da bi jih obdržali ob sebi, tudi neumnosti! 
Zato pazite, kakšne prijatelje si izbirate. Sicer pa 
velja, da se prijatelj spozna v stiski. Ko imaš denar 
za pijačo, jih je kot muh, ko ga pa nimaš pa... 

S partnerjem boste precej surovi in žaljivi in spet 
boste videli le sebe in svoje potrebe, medtem ko 
nočete videti njega in njegove potrebe. Meditirajte 
malo o tem in si privoščite oddih. Pri delu vam bo 
uspevalo s svojimi novimi in praktičnimi idejami. 

Če vas partner ne razume, je to samo zato, ker mu 
ne znate razložiti, kaj vas muči ali pa si ne upate. 
Pomembno je, da imate nekoga ob sebi, ki mu lahko 
zaupate prav vse. In to bi moral biti vaš partner, 
življenjski spremljevalec, kajne? Komu pa zaupati 
kot njemu? 

Ne vznemirjajte se, če ne boste dovolj zaslužili. Mor
da preveč zapravite. Treba se bo spametovati in 
nekaj denarja tudi prihraniti. Čakajo vas dolžnosti, 
ki ste jih zanemarili, sedaj pa vas tiščijo roki in nera
zumni poslovni partnerji, ki vas hočejo izkoristiti. 

Zelo ste občutljivi na mnenje okolice o vas, zato 
delate vse mogoče neumnosti, da imajo o vas dobro 
mnenje. To pa vas lahko stane svobode razmišljanja 
in delovanja in potem lahko padete na nivo nekoga, 
ki lahko stori kar koli za svoj uspeh. 

Do družbe vam ne bo preveč, rajši boste doma s 
partnerjem, ampak pomislite, ali ni to samo zato, da 
mu ugodite. Kje pa so vaše želje? Tudi te morajo 
biti upoštevane, sicer lahko zbolite. Ne popuščajte 
za vsako malenkost in ne padajte v sočutje. 

Pri delu se vam bo posrečilo nekaj, o čemer ste 
sanjali. Morda bo na voljo nova služba, ki bo zahte
vala nekaj izobraževanja. Vsekakor pa se ne preobre-
menjujte z delom. S partnerjem nista v najboljšem 
obdobju, ker mislite, da vas ne razume. Postanite 
razumljivi! 

Partnerjevo obnašanje vas bega, ker ga ne znate 
predvideti, a poglejte vase in videli boste, da reagira 
samo na vaša čustvena stanja. Na primer: ko se 
zalepite na njega, bo skušal ubežati, zato ga ne bo 
veliko doma. In ko boste indiferentni, bo z vami. 

Loška godba praznuje 75 let 
Loče pri Dobovi - Tukajšnji pihalni orkester, ki sodi med 

finajsterejše tovrstne glasbene skupine v Slovenije, letos praznuje 
75-letnico obstoja. To bodo proslavili 8. in 9. julija, ko pripravljajo 
jubilejni koncert in se bodo na ta način spomnili tudi praznika 
KS Dobova, 50-letnice zmage nad fašizmom in nacizmom ter 
50-letnice vrnitve izgnancev. Ob visokem jubileju pripravljajo še 
skupni nastop s pihalnimi orkestri iz Kapel, Radeč ter Šmihela 
na avstrijskem Koroškem. (Galex) 

Godbeniki nastopajo ob različnih priložnostih. Tako so 8. 
maja s promenadnim koncertom ustvarjali praznično vzdu
šje ob praznovanju 50-letnici zmage nad fašizmom v brežiški 
občini. 

(Foto ES) 

Zlat i jubi le j ubranega petja 
Brestanica, 23. junija - Letošnje leto praznuje moški pevski 

zbor DKD Svoboda Brestanica 50-letnico svojega delovanja. 
Prvotnim 15 članom je z veliko dobre volje uspelo premagati 
začetnišče. probleme, predvsem pa prostorske stiske in njihovo 
število je kmalu naraslo na 50 članov, njihova pesem pa se je 
hitro razširilo po vsej okolici. Moški pevski zbor predstavlja tudi 
steber zborovskega petja v Posavju. Vendar se je v pol stoletja 
marsikaj spremenilo. Njihova pesem je popestrila marsikatero 
kulturno prireditev, krajevne praznike in druge priložnosti in mo
ško zborovsko petje je v Brestanici postalo že skoraj legenda. 
Častitljiva obletnica ni v ponos le njim, temveč vsemu kraju, kar 
so krajani Brestanice dokazali s številno udeležbo na njihovem 
jubilejnem koncertu. MPZ DKD Svoboda Brestanica sedaj šteje 
33 članov, zbor pa že devetnajsto leto vodi Janko Avsenak. 
Njihov repertoar je obsegal 15 ne le slovenskih pesmi. Ob viso
kem jubileju jim iskreno čestitamo in želimo še veliko uspehov 
doma, pa tudi v tujini. (Kati) 

Moda 
Poletje je pred vrati, torej prihaja čas dolgih, vročih dni in prijetnih 

toplih noči. Za tak čas bo potrebno našo garderobo nekoliko obno
viti in dopolniti z novimi modeli ali pa morda le majhnimii modnimi 
dodatki. Ženske bomo zopet lahko nosile vse, kar nam srce poželi, 
kajti modno je tako dolgo kot kratko krilo, ozko ali široko. Če so 
vam morda ljubše hlače, so tudi te vedno modeme. V modi so tudi 
vse vrste oblek. Značilna oblika obleke je zgoraj oprijeta, od pasu 
pa se model zvonasto širi. Dolžina je nad kolenom, do kolena ali 
daljša - do sredine meč. Letos pa so priljubljene obleke v kombinaciji 
s kratkimi jopicami. Ti modeli so enostavni, krojeni po telesu, obleka 
ima večji izrez, lahko je brez rokavov. 

Kaj pa barve? 
Za omenjene oblike oblek so primerne svetle barve - od bele, 

peščene, svetlo zelene, rumene, modre, roža do violet. Poleg eno
barvnih materialov so v modi medli cvetlični vzorci v kombinaciji z 
enobarvno tkanino. Materijah naj bodo čim bolj naravni, torej prevla
duje naj lan, svila... 

Poleg rožic so modne tudi pike različnih velikosti, pa še številni 
drugi dezeni. V tej sezoni je zelo popularna čipka, ki se dodaja kot 
dodatek ali pa dopoljnjuje oblačilo. Čipke dodajamo največ k mo
delom za večerne priložnosti. Za večerno priložnost si lahko privoš
čimo obleko s številnimi ozkimi naramnicami po telesu do psu ali 
visoki ovratnik z ozkimi rameni. Spodnji del je široko krilo ali široke 
hlače. Preko njih se nosijo tanke svilene ali čipkaste jope. Letošnja 
moda razkriva žensko telo in poudarja njeno lepoto. 

Sedaj pa si oglejmo še nekaj podrobnosti: 
- rokavi so zvonasti na dolžini ali z visokimi zapestniki 
- izrezi na oblekah in bluzah so ladijski, okrogli, ovalni 
- jopice so s kratkimi okroglimi fazoni, šal ovratniki ali brez (dolžina 

je lahko zaokrožena; ni nujno, da se jopica zapenja, lahko prosto 
pada) 

- razporki na krilih so kratki in prekriti: večkrat je v razporek vstavljen 
vstavek; dolžina pri krilih je lahko tokrat neenakomerna pri zvo-
nastih 

- zgornji deli so pogosto oblikovani v dunajski liniji 
- hlače so zelo široke spredaj, imajo gube, lahko so dolge ali kratke 

(k taki garderobi se poda primeren nakit, obuvalo in torba, nakit 
naj bo iz naravnih materialov, kot so les, vrvica, usnje) 
Obuvalo naj ima visoko tanko peto v barvi obleke za večerno 

priložnost ali nekoliko debelejši podplat za dnevne priložnosti. Torbe 
so lahko plete
ne in iz naravnih 
materialov za na 
plažo ali v barvi 
in manjših pra
vokotnih oblik z 
nekoliko kovine. 

Kaj pa moški 
svet? 

Za poletne 
dni so v modi še 
vedno široke 
enobarvne, 
črtaste ali kari-
rane hlače z gu
bicami; lahko so 
kratke ali dolge. 
Modni so telov
niki, ki se nosijo 
v kombinaciji s 
srajco in hlača
mi. 

Vida Hiršelj 

Razstava Slavice Jesenko 
V galeriji Samorastnikt na brestaniškem gradu bo 7. julija ob 

20. uri otvoritev samostojne likovne razstave Slavice Jesenko. 
Razstava z motivi cvetja ir> pokrajine bo odprta do 20. julija. 

Se vedno brez naslova 

petek, 16.6. 
Petek je dan za kožni metak in 
dan za otvoritve. 
Tako je Kruno oz. njegov poddi-
ler odprl novi Oplov salon v 
Trebnjem. Atrakciji otvoritve sta 
bili »tigra« in Eva Longvka. 
Sicer pa so se meni osebno na 
otvoritvi salona, poleg lastnice 
salona, dopadli obloženi kruhki. 
Kar nekaj nas je bilo, ki smo jih 
najprej uničevali "tam nekje od-
zadaj", da smo se lahko kasneje 
pred ostalimi delali fine, češ, mi 
ne bomo, hvala. Izkazalo se je, 
da smo jih uničevali prej in po
tem. Kratko so trajali, vendar so 
bili dobri. 
Čisto na koncu je bila na vrsti 
še večerja, vendar se je nisem 
mogel udeležiti zaradi oddaje; 

škoda. V Novo mesto sem se 
peljal po cestah, ki jih do takrat 
še nisem videl. 
Prav tako, torej slabo, pa sem 
videl tudi po oddaji, ko sem se 
odpeljal direktno v Izolo. Kaj si 
človek lahko več zaželi, kot ob 
enih zjutraj po napornem dnevu 
dvourno vožnjo? 

sobota, 17.6. 
Dobro jutro, Izola, danes je 
streetball v vašem mestu. 
Ma ja! Jok! 
Streetball ima krajšo pavzo, ki 
sem jo izkoristil za bedarijo leta. 
Odšel sem na izredni kongres 
enega od političnih podmlad
kov. 
Tako kot že mnogokrat sem bil 
tudi tokrat razočaran. Namesto 
da bi se ukvarjal z dejanskimi 
problemi mladine se ukvarjajo z 
zaščito belih medvedov ali kaj 
podobnega. Skratka, zelo čud
ne probleme rešujejo; in kar je 
zelo pomembno, verjamejo, da 
jih lahko rešijo. Oni so prepriča
ni, da bo bolje, če bo Slovenija 

rekla Kitajski: "Ej, ti, Kitajska, če 
ne boš takoj začela reševat člo
vekovih pravic, ti ne bomo več 
vina prodajal." Ob tem seveda, 
da v Sloveniji prav ta trenutek 
eden gladovno stavka zaradi 
kršenja človekovih pravic. 
OK, OK, pustimo to. 

nedelja, 18.6. 
Nedeljsko-slana šala. 
Avtor: narodna. 
Primorci se ne hodijo kopat, am
pak samo gledat, če je morje še 
tam, kjer je bilo, kajti lahko bi se 
zgodilo, da bi jim ga Ljubljančani 
odpeljali. 
ponedeljek, 19.6. 
Na studiu D se intenzivno pri
pravljajo na veliko fešto, ki bo v 
soboto, 23. junija, na jasi Oto
čec. Kar prijetno presenečeni 
smo bili danes, ko smo na pla
katu prebrali: "Z nami bodo tudi 
Edi, Balki in Darja." Balki je bil 
še posebno ponosen, ker je prvi 
prebral in pravilno prevedel oz. 
pravilno razumel tiskano sporo
čilo. 

Sicer pa imam oddaje že poln 
k.... in prav želim si poletne pav-
ze, da napolnim baterije. Že da
nes bi si vzel prosto, vendar ima 
Darja oddajo prodano do konca 
julija. 

torek, 20.6.-četrtek, 22.6. 
Sam sebi se zdim zelo nervozi-
teten. 
Pred kinom mi ugasne avto, 
Krunotovi fantje ga spravijo v 
pogon v 22 minutah. 
Kreslin me pokliče in pove, da 
je poroka sicer uspela, da pa je 
sedaj poročen in da ni hotel tak
šnega rompompoma, ki je ka
sneje nastal. 
Za v petek se najavita punci iz 
dueta M4M, ena izmed njiju deli 
srečo na TV. Jaz je do sedaj še 
nisem dobil, mogoče mi jo bo 
na oddaji izročila lastnoročno. 
Tudi Darja prihaja na streetball, 
in to kot voditeljica reportaž na 
Kanalu A. 
Pravijo, da se nekaj časa ne 
bomo prebirali; do takrat: lepo 
se imejte. (Edi) 



C NAŠ GLAS 24, 28. JUNIJ 1995 RAZVEDRILO u 
PA SE SUŠI, 

V Novem mes tu so sicer večji ljubitelji kulturnih zadev kot kje 
drugje, kar se je pokazalo tudi na plesni predstavi plesnega društva 
Terpsihora. Žal so tokrat vzdušje pokvarili nekateri novinarji; odšli 
so sredi predstave, na široko odpirali vrata (kar je v zatemnjeni 
dvorani hudo moteče!) in loputali z njimi. Srčna kultura je pač 
beračeva srajca... 

Ondan je bila v brežiškem muzeju tiskovna konferenca v zvezi 
z razstavo orožja, ki jo pripravljajo. Govora je bilo tudi o uniformah 
in o mariborski zbirki uniform, ki sega - če se tako izrazimo - vse 
od paleolitika dalje. Ugotovitev: "No, takrat še niso imeli pravih 
uniform, ker so imeli bolj paravojaške enote. 

Pred k ra tk im smo si v krškem Kulturnem domu lahko ogledali 
Traviato. Kljub abonmaju je bila dvorana polna, vendar se je najbolj 
vtisnila v spomin pripomba nekoga iz publike: "Koliko let že poje 
tale stari Germont svojo arijo 'Mar pozabil si na dom, kraj mladostnih 
svojih dni... ' pa je še vedno videti kar mladosten. 

Takoj p r idem. V TPC-ju imamo tudi trgovino z elektromaterialom. 
Če želite v njej kaj kupiti, morate imeti veliko srečo, da v njej najdete 
prodajalce. Navadno najdete napis "Pridem takoj". Tako so ondan 
čakali tudi kupci iz sosednje države in po daljšem čakanju odšli s 
pripombo: "To je slovenačka poslovnost." Komentar ni potreben.* 

Kapelski pevci so verjetno navajeni bučnih aplavzov in bisov. 
Zadnjič pa je bilo ob njihovem 75. jubileju kar malo nerodno, ko 
jim je na koncu že zmanjkalo programa za ponovitve. Verjetno so 
preveč skromni, pa niso pričakovali takega navdušenja med občin
stvom... 

Oglaševanje. Avto Slak iz Trebnjega, ki zastopa Seat in Volksvva-
gen, je pred kratkim oglaševal tudi v našem časopisu. Ko je prišel 
k njemu na obisk naš testni voznik, mu je ta povedal, da z vožnjami 
ne bo nič, češ, da ima že tako in tako probleme zaradi tega, ker 
je dal reklamo v naš časopis. Baje mu je posavski zastopnik povedal, 
da on nima kaj oglaševati na njegovem teritoriju. 

Lukec je lahko tud i Kekec. Posavski plesni klub Lukec je bil 
na zaključni prireditvi ob koncu plesne sezone preimenovan. Prekr
stil ga je sam krški župan. Novo ime je Kekec, kar pa zagotovo ne 
bo vplivalo na uspehe kluba. Kaj je župan s tem mislil, ne vemo, 
Dušan Vodlan pa tega še ni komentiral. 

Music box nagrajuje 
Novosti v trgovini Music box v Brežicah: Clavvfinger - Use 

Your Brain, Off Spring - Ignition, Smash, Slash's Snakepit -
novi album kitarista Guns'n'Roses, Red Hot Chili Paper- What 
Hrtsl? (The Best Of), Mathers Milk, Simple Minds - Good News 
From The Next VVorld, Portshead - Dummy, Prims - Suck On 
This, Frizzle Fry, Bob Dylan - Unplugged, Elton John - Made 
In England, Soundtrack - Nell, Jimy Hendrix - The Ultimate 
Experience. 

Nagradno vprašanje: kako se imenuje zadnji album sku
pine Green Day? Nagrada: kaseta po izbiri. Odgovore po
šljite najkasneje do sobote, 10. julija, na naš naslov: Naš 
glas, CKŽ 23, Krško, s pripisom "Music box nagrajuje". 
(Galex) 

Konjske dirke I. Julija 
Konjeniški klub Posavje-Krško ob
vešča, da bodo konjske dirke na hi
podromu pri Bregah v soboto, 1. j u 
lija ob 15.30 uri. Za dobro glasbo, 
jedačo in pijačo bo poskrbljeno. 

POSAVSKI 
PLESNI KLUBI 

PLESNA ŠOLA "LUKEC 
KRŠKO IN.? KRŠKO 
Zahvaljujemo se sponzorjem, ki so omogočili prireditev ob 
zaključku plesne sezone: 
ZAVAROVALNICA TRIGLAV, NEK, CVETLIČARNA 
LILUA, ADO d o o , TRGOVINA TAJA, CAR d o o , 
SlVILSTVO NITKA, CHEMO, MODELINA, gostilna 
Budič, menjalnica PENEZ1. gostilna Komočar, gostilna 
Senica, Radio Brežice. 

¥&. nrftTŠsrfkt'; Časopis za Posavje in okolico 
Uredništvo: CKŽ 23, 68270 Krško 

Naročam izvod(ov) Našega glasa. Pošljite mi ga (jih) 

na naslov: 

(poln naslov in podatk i o naročniku, pravni ali fizični osebi) 

Telefon: 

Kraj, datum: 

(podpis naročnika in žig) 

Festival No Border Jam! 
16. junija smo se odpravili na mednarodno glasbeno srečanje alter 

godbe, ki se je dogajalo na dveh odrih grajskega dvorišča v Ormožu. 
Ta edinstvena prireditev, ki je bila žanrsko raznobarvna, programsko 
zanimiva pa vsekakor ne bi uspela brez sponzorjev, ki so jo finančno 
podprli. Še en dokaz, da entuzijazem v subkulturi prednjači pred mate
rialističnimi interesi nekaterih, ki si želijo podrediti tudi to vejo kulturnega 
izražanja. Srčen pristop Kluba interesnih dejavnosti Ptuj je razkril karte 
v obsežnem zborniku dogajanj zadnjih nekaj let v alternativnih krogih 
na področju Štajerske. 

Kljub ignoriranju odgovornih ljudi v kulturi za tovrsten dogodek, se je orga
nizatorjem uspelo z minimalnimi stroški izkazati. V veliko olajšavo so se 
nastopajoče skupine odpovedale že tako nizkim honorarjem, pokrite so imeli 
le potne stroške. Prišel je celo nizozemski Anarcrust - skupina, ki na ozaveš-
čanju soljudi deluje že vrsto let in nam je znana prav po omenjeni aktivnosti, 
ki jo odlično kombinira z močnim, prepričljivim glasbenim izrazom. Tisti, ki 
ste kozmopolitskega prepričanja, se boste prav hitro prepoznali v njihovih 
pridigah skozi besedila. Zaenkrat o njih samo še to, da je njihov CD-Live in 
MB pravkar izšel. 

Druga atrakcija festivala NBJ pa so prav zagotovo bili OVVerflov iz sosednje 
Hrvaške. Spremljevalcem novega rockovskega zvoka znana najstniška sku
pina, ki je tudi tokrat, sicer ob slabšem soundu, kot smo ga pri skupini vajeni 
prepoznati, skanalizirala v poslušalstvo največ energije in uspela vzpostaviti 
s publiko najpristnejši kontakt. Sicer pa smo se načelno dogovarjali za njihov 
nastop tudi pri nas, nekje v jeseni, in jih bomo takrat obširneje predstavili. 
Sledile so tri avstrijske skupine, ki pa bi žal vse skupaj težko sestavile en 
soliden band. The Why, dunajski prvaki avstrijske punk klasike, kot je bilo 
priloženo v press materialu, TVVSTP, povedo samo to, da je scena pri severnih 
sosedih v dosti slabšem položaju kot pri nas, čemu pa, po besedah pozna
valcev, botruje monopolistični režim nad mediji, saj je splošno znano, da se 
Avstrijci s tovrstnimi novitetami iz subkulture seznanjajo največkrat preko 
slovenskih radijskih frekvenc. Prvič so se na slovenskem odru pojavili tudi 
Slovaki z imenom Jezus underground band, nekaj kar meji na svobodni 
glasbeni izraz brez žanrskega predalčkanja. Res alter in za močne živce 
nedepresivnega dela publike. Domače Pridigarje smo izpustili, saj smo jih 
pred kratkim slišali v Brežicah in njihov nastop "prešpricali" v bližnji pizzeriji. 
Pred njimi pa so nastopili grosupeljski Dicky B. Hardy, katere zadnje čase 
dobro reklamirajo v medijih, saj so obetaven band, ki lovi feeling v poznih 
sedemdesetih. In končno skupina V okovih, ki je nastopila prva in bo v bodoče 
še žela sad svojega dela. Njihov prepoznavni melodični izraz je dopolnjen z 
uporniškimi besedili, ki so značilna v mladostniškem bojkotu proti obstoječim 
družbenim normam. Tudi njih bomo obširneje omenili v eni od prihodnjih 
številk. V času med odmori pa so se predstavili bruhalci ognja in modna 
revija, kakršne prireja recimo ljubljanska šola za oblikovanje. 

S festivala smo odnesli dober vtis in upamo, da se bo tudi pri nas v bodoče 
zgodilo kaj podobnega, saj se s pravimi potezami mimo visokih proračunov 
da zadovoljiti potrebam duha. (Mr. Jožo) 

Glasbeni gest 

Ljudski pevci i Velikega Trna 
V zgodovini Slovencev se je 

slovenska ljudska pesem 
ohranjala iz roda v rod. Ljud
sko izročilo se ohranja tudi na 
Velikem Trnu oz. v fari sv. Duh, 
kjer fantje zrelih let to tradicijo 
prenašajo že vrsto let. 

Ljudski pevci z Velikega Trna 
so: Jože Lekše, Albin Kopina, 
Martin Gorenc, Franc Lekše, 
Jože Turšič in Anton Jane. Pe
sem jih spremlja povsod, najprej 
so peli le po vasi, med in po 
delu ter ob raznih priložnostih, 
kot so ljudski običaji, med kate
rimi ima najdaljšo tradicijo petje 
na predvečer sv. Jura. Njihov re-
pertuar je neomejen, poudarek 
pa je na starih ljudskih pesmih, 
ki niso zapisane niti v pesmari
cah. 

S svojim petjem so se fantje 
iz sv. Duha predstavili tudi na 
lanskem srečanju ljudskih pev
cev v Sevnici, kjer jih je "odkril" 
Mirko Ramovš iz Narodopisne
ga raziskovalnega inštituta in jih 
povabil na vseslovensko sreča
nje ljudskih godcev in pevcev v 
Velenje. V mesecu decembru so 
opravili tudi snemanje za oddajo 
Slovenska pesem v pesmi in be
sedi (torkov večer). 

S kvalitetnim in naravnim ljud
skim petjem so si ljudski pevci 
z Velikega Trna "izborili" nastop 
v Narodni galeriji v mesecu ok
tobru, kar je za njih in njihovo 
petje pohvala in izziv za nadalj
nje delo. Fantje pravijo, da jim 
le (ne)zdravje lahko prepreči do
bro voljo, ki pa je pri petju ključni 
dejavnik. (Galex) 
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Valantičevo17, 
68000 Novo mesto 
Telefon:+386 68/23174, 
323 300 
Telefax: +386 68/342 094 

čas oddajanja: 
Ob sobotah oddaja
mo dokler nas bosta 
klicali. 
Vsak dan oddajamo 
mod 5.30 In 24.00 
uro. 

Ljudski pevci z Velikega Trna so se domači publiki prvič pred
stavili na slavnostni seji krškega občinskega sveta na brestani
škem gradu 

Srečanje harmonikar jev 
na Studencu 

Prosvetno društvo in Gasilsko društvo Studenec ter Zve
za kulturnih organizacij Sevnica organizirajo v soboto, 1. 
julija, ob 17. uri srečanje harmonikarjev na Studencu, ki 
sodi tudi v izbirno tekmovanje za Zlato harmoniko Ljubeč-
ne. Po srečanju bo vrtna veselica z bogatim srečotovom, 
igral pa bo ansambel Slavček. 

NAGRADNA K R I Ž A N K A 
TURISTIČNE AGENCIJE ITA KRŠKO 

Sponzor tokratne nagradne 
križnake je Turistična agencija 
ITA Krško, ki se nahaja v prosto
rih avtobusne postaje Izletnika 
Krško na Vidmu. Njihova ponud
ba zajema letovanja v .sloven
skem primorju, Istri, Kvamerju, 
Dalmaciji, po tujini, skratka, leto
vanja na morju in bivanja v hri
bih. Organizirajo izlete za skupi
ne in tudi za posameznike, pri 

. vseh aranžmajih pa nudijo plači
lo na več obrokov. Trenutno nji
hova akcija zajema "posebno le
to" v Poreču in Puli, kjer že za 
170 DEM nudijo 7-dnevni paket 
(nočitev in zajtrk) v hotelu B-ka-
tegorije ali v Puli v hotelu A-ka-
tegorije, kjer boste za 7-dnevni 
polpenzion odšteli 311 DEM. 
Vse te cene veljajo za glavno 
•sezono. Posebna ponudba je 9-
dnevno potovanje v Peking. 
Redno organizirajo tudi izlete v 
Gardaland in na Madžarsko. Na 
voljo so tudi letalske vozovnice, 
letos pa na novo še karte za tra
jekte. Njihova lastna ponudba 
zajema potovanja v dvajsetih 
dneh okoli sveta, in sicer 19. no
vembra 1995. Posebne progra
me pa imajo pripravljene za ma
turante in osmošolce. Na voljo 
imajo tudi karte za koncerte na 
Dunaju in v Gradcu. 

Za pravilno rešeno nagradno 
križanko bo Turistična agencija 
ITA Krško nagradila štiri reševal
ce: 1. in 2. nagrada izlet v Gar
daland za eno osebo (odhod 8. 
julija 1995), 3. in 4. nagrada ma
jica in trak s ščitnikom Agencije 

ITA. V celoti rešene križanke iz
rezane iz časopisa pošljite do 

sobote, 1. julija, na naslov NAŠ 
GLAS, CKŽ 23, 68270 KRŠKO. 

Nagrajence bomo obvestili p i 
sno po pošti. 
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Veterani in muzej zbira jo gradivo 
Brežice, Cerklje ob Krki, junija - Zveza veteranov vojne za 

Slovenijo in Posavski pokrajinski muzej v Brežicah sta se lotita 
doslednega zbiranja gradiva o vojni za samostojno Slovenijo. 
Zbrano gradivo nameravajo urediti v celovito razstavo, ki ne bo 
obsegala samo vojaških dogodkov ob osamosvojitvi, pač pa bo 
čim bolj popoln prikaz tistega časa v Posavju. Razstava bo Smeta 
naslov "Boji na jugovzhodni meji Slovenije", spremljala pa jo 
bosta zgibanka in kratki fiim. Zato muzej in združenje pozivata 
vse, ki še imajo doma kako uporabno dokumentacijo, naj jo 
odstopijo: "To smo dolžni našim ljudem, ki so nas podprli - boij 
kot sebi," pravi Ernest Breznikar, predsednik Območnega odbo
ra ZWS. (Ika) 

Sevniski gasilci 
bogateJSi za 15 mio tolarjev 

Sevnica, 25. junija - Po gasilski vaji na glavnem trgu so 
postrojene gasilci pregledali sevniški župan Jože Peternel, Toni 
Koren - podpredsednik GZ Slovenije in predsednik PG Sevnica 
ter član predsedstva GZS Ljubo Vutkovič. Toni Koren je ob 
prevzemu cisterne povedal, da bo nova cisterna opravljala pre-
potrebne naloge. Vredna je 15 milijonov tolarjev, financirala pa 
so jo podjetja ter 800 gospodinjstev, kar gasilcem pomeni tudi 
moralno priznanje. Tudi Jože Peternel je spregovoril nekaj besed, 
občanom čestital ob dnevu državnosti ter predal ključ cisterne 
poveljniku PGD Sevnica Janku Stoparju. (Cole) 

Obletnica gasilskega društva Bizeljsko 
Bizeljsko, 24. junija - Ob 102. obletnici obstoja prostovoljne

ga gasilskega društva je brežiški župan Jože Avšič odprl novo 
garažo in klubske prostore ob zadružnem domu. Do prostorov 
so gasilci prišli ob pomoči sponzorjev in s prostovoljnim delom, 
hkrati z otvoritvijo pa so proslavili tudi 50-letnico vrnitve izgnan
cev. Slavnostni govornik je bil dr. Adolf Bibič, za njim pa še 
župan občine Brežice, predsednik KS Bizeljsko in predsednik 
gasilskega društva, (nic) 

Bo proračun rešil vodovodni stolp? 
Brežice - Vodovodni stolp, ki je nedvomno simbol Brežic, je 

v zelo slabem stanju in vsekakor potreben obnove. Problem 
stolpa je predvsem v njegovi vsebini, ki jo je težko definirati. 
Večkrat so ga skušali aktivirati v poslovne namene, pa so se 
takoj pojavili problemi, ker je objekt zaščiten kot kulturni spome
nik. Zato se bo moralo delo občinske uprave usmeriti v iskanje 
vsebine in tudi sanacije. Pa tudi v proračunu bo potrebno pred
videti znesek za najosnovnejšo obnovo. (Gaiex) 

Člani posavskih organizacij 
ZLSD na pikniku Mostec 9 5 

Ljubljana, 24. junija - Zastopstvo območnih organizacij ZLSD 
iz Posavja se je kljub slabemu vremenu udeležilo tradcionalnega 
piknika Mostec '95. Dvainštirideset Posavcev se je priključilo 
okrog 3.000 udeležencem. Na pikniku so prisotne pozdravili vsi 
najpomembnejši strankini voditelji. Rdeča nit govorov je bila 
priprava na razpravo o novem programu in izvedba kongresa. 
Nastopil je zamejski pevski zbor iz okolice Trsta, ki je razgrel 
občinstvo. Po kulturnem programu je bilo družabno srečanje. 

(Toni) 

Občinski svet Kozje Je razpravljal o sejninah 
Kozje, 19. junija - V točki Pobude in vprašanja se je OS 

seznanil s predlogom višine nadomestil, tako imenovanih sejnin. 
Predlagali so naslednje zneske: predsednik OS 5.000 SIT in 
enkrat letno denarna nagrada, svetniki 4.000 SIT, predsedniki 
komisij 3.000 SIT, člani komisij pa 2.000 SIT. Svetnik Potočnik 
se je javno odpovedal sejnini v korist šolarjev. Poudaril je, naj 
zneske nakazujejo na OŠ Lesično za končni izlet. (Toni) 

Izpolnjena predvoli lna obljuba? 
Radeče, 22. junija - Konec meseca naj bi bila izpolnjena 

obljuba liste SDSS Radeče, ko naj bi prišlo do prenosa mandata 
občinskega svetnika na naslednjega kandidata z liste. Tako bo 
najverjetneje mag. Andreja Kovača (sicer neodvisnega kandidata 
z liste) nadomestil Jože Mihelič, predsednik SDSS Radeče in 
predsednik Sindikata proizvodnih delavcev podjetja Radečepa-
pir. Kot so poudarili, je namen takšne zamenjave dati možnost 
vsem kandidatom z liste, tako da bi v oseminštiridesetih mesecih, 
kolikor traja mandat sedanjemu občinskemu svetu, vsi z liste 
bili tudi svetniki. Lista je imela 11 kandidatov, (dama) 

\ A l i res kmalu zasavska cesta? 
A Radeče, 23. junija - Neuradno se je izvedelo, da naj bi v 

začetku meseca junija v Ljubljani končno le sprejeli odločitev o 
projektiranju zasavske ceste na območju občine Radeče. To je 
bila sicer že dogovorjena obveznost, ki naj bi jo izpolnili v času 
gradnje hidroelektrarn na spodnjem toku reke Save, se pravi, 
da bi jo morali začeti uresničevati že v obdobju zadnjih sedmih 
let, ko se je začela gradnja HE Vrhovo. Bodoča zasavska cesta 
naj bi potekala po desni nabrežini reke Save in ne kot sedaj, ko 
magistralna cesta teče po štajerski strani pod železnico, (dama) 

Prevzem objektov, 
povezanih z gradnjo HE Vrhovo 

Radeče, 22. junija - Tega dne je bil opravljen tehnični pregled 
ob prevzemu nekaterih objektov, povezanih z gradnjo HE Vrhovo. 
Z izjemo predstavnika Radečepapir se predstavniki KS in Komu
nale Radeče niso udeležili tehničnega pregleda, sklicujoč se na 
sklep Občinske komisije za spremljanje gradnje HE Vrhovo z 
dne 19.6., po katerem predlagajo UE Laško, da odpove razpisani 
tehnični pregled, ker niso izpolnjeni številni pogoji, navedeni v 
gradbenem dovoljenju, soglasju in odloku o HE Vrhovo. Glede 
na to, da Radečani niso podali pripomb na zapisnik o tehničnem 
pregledu - v Radečah se številne investicije sploh še niso začele 
- j e sedaj v "božjih rokah", ali sploh bodo izpolnjene obveznosti 
iz Odloka o HE Vrhovo in Sporazuma o odškodnini, ki so ga 
sklenili KS Radeče, Komunala Radeče in SELGIO Ljubljana (Sav
ske elektrarne in GIO Ljubljana). Nezačeta oz. nedokončana dela 
so ureditev ulice M. Majcna, ureditev Starograjske ulice, ureditev 
Trubarjevega nabrežja ter ureditev parka v Radečah, (dama) 

Pričeli odstranjevati travo in grmičevje 
Slovenska vas, 23. junija - Morda je pomagalo večkratno 

pisanje o neurejenem vhodu v TPC v Našem glasu, kajti te dni 
so pričeli odstranjevati travo in grmičevje, ki je prekrilo pločnik 
in del parkirnega prostora. Dela opravljajo delavci CRP-ja. Upa
mo, da bo tako ostalo tudi v naprej in da bo ta del naše domovine 
ostal lep. (Božidar Zore) 

I d . srečanje gasilskih godb 
Sevnica, 25. junija - V organizaciji Delavske pihalne godbe 

in prostovoljnega gasilskega društva Sevnica, je bilo v nedeljo, 
16. junija, srečanje gasilskih godb na pihala in orkestrov Slove
nije. Župan Jože Peternel je v govoru izrazil globoko spoštovanje 
in povedal, da so takšna druženja tudi del slovenske kulture. V 
Sevnici so se nam predstavili: gasilske godbe iz Loč, Predgrada 
in Spodnje Polskave, pihalna orkestra Kapele in Novo mesto ter 
Delavska pihalna godba Sevnica. Kot poseben gost pa je nasto
pila pihalna godba DVD Domagovič. (Cole) 

Sevnisko Grajsko poletje se Je pričelo 
Sevnica, 17. junija - Sevniška ZKO je že razmišljala o tem, ali 

naj nadaljuje z lansko leto pričetimi poletnimi grajskimi prireditvami 
ali ne. Vzrok za pomisleke so bila seveda nezadostna finančna 
sredstva. S pomočjo sponzorjev (naj omenimo le, da je generalni 
pokrovitelj Grajskega poletja sevniška Lisca) pa so stvari le stekle 
in s sobotnim letnim koncertom okteta "Jurij Dalmatin" v Lutrovski 
kleti na sevniškem gradu so se prireditve v sklopu Grajskega 
poletja tudi pričele. Oktet "Jurij Dalmatin" je v tem času lani slavil 
svojo trideseto obletnico delovanja in je svojo kvaliteto, ki si jo je 
v teh letih pridobil pod vodstvom Emila Lenarčiča, na sobotnem 
koncertu še enkrat dokazal. (T.S.) 

Koncert v Kapelah 
Kapele, 24. junija - Kapelski moški pevski zbor je v soboto 

v farni cerkvi priredil slavnostni koncert v počastitev 75-letnice 
nepretrganega dela. Občinstvu od blizu in daleč so predstavili 
priredbe ljudskih napevov in skladbe slovenskih skladateljev. 
Zboru so ob jubileju voščili predstavniki sosednjih zborov pa 
tudi predsednik ZKO Brežice, Ernest Ferko in župan Jože Avšič, 
nekateri pevci pa so dobili Gallusova odličja ZKO Slovenije. 
Krona večera je bil nastop Slovenskega okteta - verjetno zadnji 
v Posavju pred njihovim razpadom v začetku prihodnjega leta 
- za konec pa so vsi pevci nastopili s skupno pesmijo, (nic) 
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140 let šole v Podbočju 
Podbočje, 23. junija - V prenapolnjeni telovadnici osnovne 

šole so se zbrali učenci, sedanji in bivši .učitelji, krajani in mnogi 
drugi, ki so z velikim veseljem spremljali program, ki so ga 
pripravili učenci ob zaključku 140. šolskega leta. Ravnateljica 
Anica Žugič: "1854 je torej leto, ki je zabeleženo v cerkveni 
kroniki kot začetek uradne šole s prvim plačanim učiteljem. Pri 
cerkvi še vedno stoji lipa, ki je bila pred šolo posajena 1868. 
leta. Tako staro poslopje kot spoštljivi videz stare lipe nam 
narekujeta premislek o zgodovini šole in nas zavezujeta za pri
hodnost." Za visoki častitljivi jubilej je šoli izrekel čestitke tudi 
župan občine Krško Danilo Siter. (Lea) 

Ha izlet s konjsko vprego 
Bizeljsko, 21. junija - Učenci prvega in drugega razreda OŠ 

Bizeljsko z razredničarkama so na izviren način zaključili šolsko 
leto, saj so se odpravili na izlet kar s konjsko vprego pod največji 
hrast Slovenije v Gregovce. (B.B.) 

Veselo tud i v Vel ik i Dolini 
Velika Dolina, 23. junija - Učenci in delavci tukajšnje osnovne 

šole so ob zaključku šolskega leta pripravili prireditev, ki je 
napolnila šolsko avlo do zadnjega mesta. Učenci so pripravili 
krajši kulturni program ter predstavili projektno nalogo "Demo
grafske značilnosti naše šolske okolice". Podeljena so bila tudi 
priznanja in nagrade najuspešnejšim učencem. (Galex) 

Glasbeni kv iz 
Bizeljsko, 23. junija - Na OŠ Bizeljsko so šolsko leto zaključili 

z glasbenim kvizom pod vodstvom Vilka Ureka. Učenci so od
govarjali na vprašanja o glasbi, predstavnik vsakega razreda pa 
se je predstavil kot dirigent. Učenci so ugotavljali naslove pesmi, 
jih peli, skladali nove melodije, s pantomimo predstavili delavce 
šole ter oponašali znane glasbene izvajalce. (B.B.) 

Ob zakl jučku Šolskega leta 
Brežice, 24. junija - OŠ Brežice je ob zaključku šolskega 

leta priredila pester program, ki se je odvijal v športni dvorani 
pri šoli. Najprej so vse svoje spretnosti predstavili učenci športnih 
oddelkov, ki jih vodijo Jože Senica, Berto Žnidaršič in Zdenka 
Senica-Grubič. Naj omenimo tudi to, da bodo naslednje leto 
vpisali že 11. generacijo športnih razredov.Najboljše pevke in 
pevci so se predstavili na šolskih karaokah, predstavili pa so se 
tudi manekeni in manekenke, za njihovo mično hojo pa je posk
rbela učiteljica Romana Korber. (Kati) 

V Koprivnici svečan »ključen selškega leta 
Koprivnica, 23. junija - V OŠ Koprivnica so s popoldansko 

svečanostjo proslavili zaključek šolskega leta. Ob tej priliki so 
podelili kar 85 bralnih značk. Na prireditvi je sodelovala nekdanja 
šolarka, pesnica Jožica Vogrinc, ki se je predstavila s svojimi 
pesmimi. Drugi del slovesnosti so se začele ob 17.uri s podelitvijo 
spričeval. Skupni proslavi, na kateri so sodelovali učenci vseh 
stopenj, so prisostvovali tudi starši. Osmošolci so se poslovili 
od součencev in učiteljev. (Toni) 

Svetovni dan sladkorne bolezni 
Društvo za boj proti 'siadkomi bolezni Posavje - Brežice 

pripravija v soboto, 1, juiija, ob 9.30 uri v Zdraviliškem domu 
Term Čatež srečanje sladkornih bolnikov in zdravstvenih delav
cev dispanzerja in posvetovalnic v Posavju. 

Kresna noč na Libni 
vseeno bo 

Zaradi slabega vremena je tradicionalna kresna noč na Libni 
prestavljena na soboto, 1. julija, s pričetkom ob 20. uri. Program 
prireditve ostaja enak kot pri prvem povabilu. PD Videm vas 
ponovno vabi, da pridete na Libno, kjer boste lahko zaplesali 
od zvokih ansambla Dobri prijatelji. 
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Terme tatet 

Seminar o 
ankilozirajočem spondilitisu 

Čatež, 24. junija - V Termah 
so v okviru svoje šole za bol
nike z ankilozantnim spondili-
tisom v soboto priredili stro
kovni seminar o tej bolezni za 
bolnike in zdravnike, da bi 
osvežili že znano in spoznali 
kaj novega. 

O novostih v zdravljenju bole
zni je predavala predstojnica 
ljubljanske revmatološke klinike, 
prim. dr. Mojca Golja Kos, je 
med drugim predstavila zdravila 
proti AS, poudarek predavanja 
pa je bil na ciljih zdravljenja in 
vzgoje o bolezni. Bolnike z AS 
je poimenovala posebnost med 
revmatičnimi bolniki; združujejo 

se namreč v društvu DBIASS. 
O pomenu samozdravljenja je 

govoril prof. dr. Anton Franovič, 
pobudnik vzgoje za življenje z 
AS, ki je v Termah zaživela že v 
sedemdesetih letih. Zbranim je 
predstavil tudi anketo, ki jo bol
niki izpolnejo na začetku zdrav
ljenja in omogoča zdravniku 
vpogled v pacientovo bolezen in 
njegovo vedenje o njej. 

Po seminarju so bolniki pod 
vodstvom višje fizioterapevtke 
Majde Adamič v bazenu izvajali 
telovadne vaje, ki so pri AS eden 
pomembnejših elementov, po 
kosilu pa so si zbrani vzeli še 
čas za družabni pogovor, (nic) 

Piknik na ribniku 
Brestanica, 9. junija - Pri centru za socialno delo Krško že četrto 

leto delajo z otroki in mladostniki s težavami v odraščanju in sedmo 
leto vodijo skupino prostovoljcev, ki nudijo psihosocialno pomoč 
mlajšim otrokom. DeJo z njimi je predvsem preventivnega značaja, 
v smislu preprečevanja vedenjske motenosti, zlorabe drog in alko
hola, krepitve samozaupanja, razvijanja lastne odgovornosti, prido
bivanja pozitivnih vzorov vedenja. Delo s skupinami otrok, mlados
tnikov in prostovoljcev so ob koncu šolskega leta zaključili s pikni
kom na ribniku v Brestanici. Družabnega srečanja s karaokami so 
se udeležili skupini otrok iz OŠ Raka in OŠ Krško, prostovoljci s 
svojimi otroci, strokovne delavke CDS in direktorica Olga Gorenc, 
župan Danilo Siter ter Vilko, ki je z živahno glasbo popestril ta 
dogodek. 

Projektni team CDS 

SLAŠČIČARNA 
3 IVANKA KOSAK C 
J TRUBARJEVA 3 ŠENTJERNEJ \ 7 
V TEL:(068) 81 S60 V 

IZDELUJEMO VSE VRSTE TORT 
PO NAROČILU, SLAŠČICE, DO
MAČ SLADOLED, SADNE KUPE 
IN OSTALE DOBROTE. 
DEL.ČAS VSAK DAN 6 19 
OB PONEDELJKIH ZAPRTO 

SE PRIPOROČAMO! 

PRODAJALNA, SADJE 
ZELENJAVA, VINOTOČ 

C. 4. julija 47 KRŠKO 
Del. čas od 7. do 19. ure 

sobota 7. do 13. ure 
nedelja 8. do 11. ure 

Tudi tokrat so imeli delavci 
notranjega ministrstva UNZ 
Krško kar polne roke dela. Po
novno so zabeležili nekaj neu
spelih poskusov ilegalnega 
prehoda državne meje, zaple
nili so nekaj orožja, obravna
vali par prometnih nesreč... 

Izsiljevanje prednosti 
Na regionalni cesti Bizelskc— 

Čatež na Savi se je 20. junija 
zgodila prometna nesreča žara-. 
di izsiljevanja prednosti in nepri
merne hitrosti. Voznik avtomobi
la M.R. se pred prometnim zna
kom "ustavi" ni ustavil in pri tem 
ni pustil mimo vseh vozil, ki so 
imela prednost. V tem trenutku 
se je po regionalni cesti pripeljal 
voznik motornega kolesa G.B., 
ki pa hitrosti ni prilagodil voznim 
razmeram. Med voziloma je pri
šlo do trčenja. G.B. se je huje 
telesno poškodoval. 

Preblizu desnega roba 
Na magistralni cesti Vrhovo-

Sevnica se je 20. junija zgodila 
prometna nesreča zaradi vožnje 
preblizu desnemu robu vozišča. 
Voznik kolesa z motorjem M.K. 
iz Sevnice se je peljal iz smeri 
Boštanja proti Kompolju. Zape
ljal je na bankino, peljal nekaj 
metrov po njej, nato pa zapeljal 
pod cesto in s sprednjim delom 
KZM trčil v drevo. V nesreči se 
je huje telesno poškodoval. 

Poiar 
v Krškem in v Brežicah 

V torek je zagorelo stanovanje 
na C.K.Ž. v Krškem. S skupnimi 

močmi so GD Krško, PGE 
Krško, požarni inšpektor, PP 
Krško, dežurni Kostaka Krško in 
Electra Krško požar pogasili. 
Vzrok požara zaenkrat še ni 
znan, zgoreli pa sta dve podstre
šni sobi in del stopnišča. Škode 
še niso ocenili. 

V petek pa je zagorelo tudi v 
Brežicah. Zagorel je hram v Vol
čjem. Pri požaru je posredovalo 
GD Brežice ter PP Brežice. Zgo
relo je celotno ostrešje in leseni 
del hrama. Vzrok požara in prav 
tako škoda še nista znana. 

Samovžig 
OGZ Brežice je PP Brežice 26. 

junija obvestila, da je v Vrbini pri 
vasi Mihalovec prišlo do vžiga 
približno treh prikolic sena A.Š. 
iz Mihalovca. O izrednem do
godku so obvestili GZ Brežice, 
PP Brežice in GD Mihalovec. 
Vzrok požara je bil samovžig, 
požar so pogasili, škoda pa še 
ni ocenjena. 

Razgrajači 

Policijska patrulja PP Sevnica 
je bila 24. junija obveščena, da 
je v stanovanju S.P. prišlo do 
kršitve javnega reda in miru. Po
licisti so ugotovili, da razgraja in 
razbija njen sin S.B., ki je bil vi
njen. Kršitelj se je ob prisotnosti 
policistov umiril. Policisti so od
šli, vendar je S.P. ob 22.30 uri 
ponovno obvestila policijo, da 
sin zopet razgraja. Ob drugem 
obisku so policisti s seboj odpe
ljali S.B., ki je noč preživel v pro
storu za pridržanje. 

Herini A Stritarji 
aH 

Kako obdržati slike v družini 
Kostanjevica, 24. junija - Med večja družinska srečanja pona

vadi poroke in pogrebe, česa drugega pa se že ne lotimo. Člani 
družine Kerin pa so se že naveličali tega, da se srečujejo le ob 
žalostnih dogodkih, in so organizirali srečanje vse rodbine. V soboto 
se jih je zbralo več kot 200. 

Zbor se je začel že dopoldne v galeriji Božidarja Jakca z odprtjem 
razstave Zorana Didka, ki je tudi del te rodbine. Andrej Alojzij Kerin, 
tajnik organizacijskega odbora srečanja: "V Galeriji so nam šli zelo 
na roko, in so razstavo odprli hkrati z našim srečanjem." Nadaljevali 
so v gostilni Žolnir, in sicer so bile na ogled otroške risbe na temo 
Kako si predstavljam naše srečanje, videti pa je bilo moč tudi 
genealoško drevo, ki ga začenjata Alojz Kerin in njegova žena 
Antonija Stritar. Ob svečani priliki so ustanovili društvo Kerini & 
Stritarji, predvsem z namenom ohranjati družinske stike in si poma
gati, izdali pa so tudi zbornik z življenjepisi že pomrlih članov rod
bine, (nic) 

85- lecnica rojstva Zorana Didka 
Kostanjevica, 24. julija - V prostorih galerije Božidarja Jakca 

so odprli tri nove prostore z umetninami Zorana Didka, saj letos 
mineva 85-letnica njegovega rojstva in 20-letnica smrti. Zoran 
Didek, po izobrazbi slikar, sicer pa inženir, pedagog, teoretik, 
oblikovalec, arhitekt in še kaj, skratka homo universalis 20. sto
letja, je nenehno nihal med dvema skrajnostima: med globino 
enostavnosti logičnega mišljenja in med nežno, občutljivo, skraj
no subtilno, globoko doživeto poezijo trenutka. In ravno ta sin
teza mu je ob pravih trenutkih zlitja dajala slikarske rešitve v 
obliki zveneče harmonije reda. (Lea) 

Vdiha gasilska raja v Sevnici 
U minut do vode 

Sevnica, 25. junija - Na glavnem trgu v Sevnici je v nedeljo 
potekala velika gasilska vaja, v kateri je sodelovalo 60 do 70 
gasilcev. 

Požar je nastal v bivšem trgovsko-poslovno-stanovanjskem 
objektu na Starem trgu v Sevnici. Požar se je začel v 1. nadstropju, 
se razširil skozi strop na podstrešje objekta in zajel več kot polovico 
ostrešja. V nevarnosti so bili tudi dve stanovanji in sosednji objekti, 
pa tudi skladišče plina butana in v neposredni bližini stavbe že 
pozabljene bencinske črpalke. 

Za uspešno intervencijo so potrebovali 60-70 gasilcev s štirimi 
cisternami. Z dvema 800-litrskima motornima brizgalnama so za 
odvzem vode iz Drožanjskega potoka in reke Save potrebovali le 
11 minut. Vajo je pripravil poveljnik PGD Sevnica Janko Stopar, 
sodelovala pa so gasilska društva: Boštanj, Loka, Blanca, Breg in 
Sevnica. (Cole) 

Varčevanje od zibelke dalje 
Na obojestransko pobudo in 

željo sta Splošna bolnišnica 
Brežice in Dolenjska banka 
d.d. našli skupni interes in pri-
četek sodelovanja obeležili ob 
dvestotem rojstvu v letošnjem 
letu. 

Varčevanje in varčno obna
šanje postaja način življenja, 
ki ga banka želi privzgojiti tudi 
najmlajšim. Dolenjska banka 
d.d. že vrsto let namenja po
sebno pozornost mladim, saj 
želi s široko zastavljenim pro
gramom vključiti v organizira
no varčevanje čim več mladih. 

S čestitko ob rojstvu otroka 
ter vpisom simboličnega zneska 
v hranilno knjižico novorojenčka 
povabi Dolenjska banka starše, 
naj varčujejo za svojega troka in 
ga že v zgodnjem otroštvu nava
jajo na varčevanje. Ta akcija, ki 

jo Dolenjska banka že šestnajsto 
leto izvaja na področju Dolenj
ske in Bele krajine, ima dober 
odziv, saj se več kot polovica 
staršev odloči za obisk v banki 
in varčevanje za svojega otroka. 
Z otvoritvijo ekspoziture Dolenj
ske banke v Krškem in Brežicah 
pa se akcija širi tudi na področje 
Posavja. 

Vključevanje otrok v varčeva
nje se nadaljuje preko ciciban-
skih in šolskih hranilnic. Varče
vanje ima več ciljev, otrok pa se 
zaveda predvsem enega, da si 
bo s prihranjenim denarjem kaj 
kupil ali privoščil. Gre predvsem 
za razvijanje otrokovega občut
ka za odpovedovanje. Brez var
čevanja pa si tudi ne moremo-
predstavljati učinkovitega obli
kovanja odnosa do denarja in 
lastnine. 

Sivi d im na (deževnem) taboru 

Soteska, 25. junija - Več kot štirideset tabornikov krškega 
rodu Sivi dim se je za štirinajst dni utaborilo na bregu reke Krke. 
Med njimi je največ šolarjev nižje stopnje, zato je program tabora 
zastavljen predvsem poučno in vzgojno. Zaradi dežja je narasla 
Krka poplavila dovozno pot, pa je bilo treba celotno opremo za 
tabor znositi na rokah - po strmi in spolzki gozdni poti. Kljub 
temu se starejši taborniki in starši niso dali; zmagala sta človeška 
vztrajnost in sodelovanje. (Ika) 

P.S.: morebitna nujna obvestila bo vodstvo tabora staršem po
sredovalo preko krške kabelske televizije in v obvestilih Radia 
Brežice. 

STUDIO BREŽICE 
A D i g PO s i II J i 

I HRVATSKO 
ZAGORJE 

T E L : 049/370-31 S, 370-
561, 371-255 

FAX: «49/372-06« 

PODATKI O PROPAGAN
DNEM OGLAŠEVANJU SO 

DOSEGLJIVI NA UREDNIŠTVU 
NAŠEGA GLASA 

TRGOVINA 
IJI SERVIS 
ICO LB S 

Florjanslca 4 7 A , 6 8 2 9 0 S E V N I C A 

TEL.: 0 6 0 8 / 8 1 - 8 0 8 

Del. čas: od 9 h do 18h 

TELEVIZIJA NOVO MESTO 

ovega vrha 
na kanalu 

vsak ponedeljek ob 18. uri 
OTROŠKA OOOAJA 

in po NOVICAH 
ŠPORTNI PRECLED 

vsak torek ob-20. uri 
CELOVEČERNI F ILM 

in NOVICE ob 21.30 

vsako soboto 
tedenski pregled 

OD SOROTE DO SOBOTE 
in 

mlad inska oddaja 
H K C T V 

vsak d a n 
ob 19. in 21. uri 

NOVICE 

V 
RENAULT 

CVETKA UNETIČ s.p. 
SAJEVCE9 

KOSTANJEVICA NA KRM 

KAVA BAR 
KARIMANl 

SLADOLED 
ČEVAPČIČI, PLESKAV1CE 

VsA dan 
od 5. do 23. ure. 

COMPUTER CENTER CPB46 

BREŽICE 

RAČUNALNIKI IN MREŽE, 
POSLOVNI PROGRAMI IN 

PC IGRICE, ORGANIZACIJA 
SEMINARJEV WINDOWS OKOLJA 

MICBOSOFTDEALEB 

BREŽIŠKA PORODNIŠNICA 
V času od 19. do 26. junija so v brežiški porodnišŠnici fedile: 

Irena Rupar iz Krškega - deklico, Irena Imperl iz Krškega - Žigo, 
Marija Kolar iz Podgorja - Jureta, Romana Hudorovič iz Gazic -
dečka, Andreja Oblak z Krške vasi - Luka, Vlasta Moškon s Seno
vega - Klaro in Bojana Furlan s Črešnjic - Nino. Vsem mladim 
mamicam iskreno čestitamo! 

PRODAJNO-SERVISNI CENTER 
ŠKOFLEK 

Vandalova 8, DOBOVA 68257 
tel.: (0608) 67-043 

Kompletna prodaja BMW vozil, staro za novo, 
kompletno servisiranje In vzdrževanje vozil. 
Od 1. pnlja sprejemamo Informativna naročila za 
BMW serije 5, ki bo prišla na trg v letu 1996. 

*i. 
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Okrepitve RK Lisca Sevnica 
V pravkar končanem prestopnem roku za rokometaše je ekipa RK Lisca 

Sevnica v svoje vrste pridobila dva odlična rokometaša, in sicer Boštjana 
Burdiana (RK Pivovarna Laško) in Dejana Marcolo (RK AFP Dobova). Boštjan^ 
ki igra na mestu desnega zunanjega igralca, je tudi član mladinske reprezen
tance Slovenije. 

Trener ekipe v novi sezoni ostaja Dušan Kokalj, pri vodenju pa mu bo 
pomagal prof. Bojan Drnovšek. Podjetje Lisca pa tudi v novi sezoni ostaja 
generalni pokrovitelj kluba, kar je za rokometaše in vse ljubitelje razveseljivo. 
(Qalex) 

Znane tudi okrepitve RK In ter ie r 
Konec tedna se je končal prestopni rok za rokometaše in videti je, da za 

krške rokometaše kar uspešno. Poleg novega trenerja so pridobili še šest 
novih igralcev, ekipo pa je zapustil Borut Papež, ki je prestopil v Litijo. Vsi 
ostali igralci so podaljšali pogodbe. 

Novi igralci so naslednji: Grega Cvijič (iz Šeširja), Karlo Špende (Šešir), Igor 
in Sandi Deržič (oba AFP Dobova) ter vratarja Roberta Borčič (Umag) in 
Gorazd Škof (Brežice). Novi trener je postal Željkij Zorko, ki je v preteklih 
letih nemški Walav pripeljal iz tretje v prvo nemškojigo. 

Ta teden krški rokometaši opravljajo testiranja, p"8tem pa je na programu 
mesec dni aktivnega počitka. Igralci bodo do 1. avgusta individualno trenirali, 
potem pa pričeli s pripravami za novo sezono. (J.A.) 

KOŠARKA 
Hrvatje zmagovalci mednarodnega turnirja 

KK Interier je minuli vikend v leskovški športni dvorani organiziral veliki 
mednarodni košarkaški turnir, na katerem so nastopile reprezentance do 22 
let iz Češke, Hrvaške, Slovenije, nastopila pa je tudi domača ekipa Interierja. 
Po zanimivih bojih so zasluženo slavili košarkaši iz Hrvaške, ki so reprezen
tanco Slovenije premagali šele po podaljšku. Tudi nepopolna ekipa Interierja 
je prijetno presenetila, predvsem odlični Ademi ter mlada Avsenak in Rozman. 

Rezultati: Slovenija- Hrvaška 116:123, Interier - Češka 110:101, Češka-
Hrvaška 98:123, Interier - Slovenija 100:114, Slovenija - Češka 111:88, Interier 
- Hrvaška 103:111. Vrstni red: 1. Hrvaška (9 točk), 2. Slovenija (7), 3. Interier 
(5), 4. Češka (3). (J.A.) 

Krški veterani premagali Sevnlcane 
Krško, 24. junija - Kljub slabemu 

vremenu in dežju so krški in sevniški 
veterani nadaljevali tradicijo in odi
grali prijateljsko tekmo v počastitev 
praznika občine Krško. Srečanje je 
uradno odprl Danilo Siter, veterane 
je pozdravil Joško Vodopivec, začet
ni strel pa je izvedel najstarejši krški 
veteran Marjan Serne. 

Krški veterani: Kuzmanovič, Radi, 
Soldat, Andrejaš, Hojnik, Škrabar, 
Račič, Bublica, Rabič, Križnik, Ivič, 
Petrič, Jelič, Berič, Čosič, Kranjc. 

Sevniški veterani: Kmetic, Dolin-
šek, Trstenjak, Prosenik, Guček A., 

Guček F., Zagrajšek, Deželak, Me
dved, Kelnerič, Rak, Možic M., Možic 
J., Žniderič. 

Mokro igrišče veteranom ni dovo
ljevalo, da pokažejo svoje znanje. 
Krčani so imeli ves čas pobudo, ven
dar je potrebno povedati, da so bili 
krški veterani v povprečju mlajši in 
bolj športno opremljeni za dež. 

Krčani so zmagali z rezultatom 
11:0 in se tako revanširali Sevniča-
nom za poraz (2:6) izpred dveh let. 
Strelci za Krčane: Križnik 4, Račič 2, 
Hojnik 2, Kranjc 2, Ivič 1. (Pilip) 

KOLESARSTVO 
Uspešni nastopi Savaprojekta 

Nova Gorica, 18. junija - Na dirki za pokal Alpe Adria je kolesar KD 
Savaprojekt Uroš Dular osvojil 2., Damjan Prevejšek 7. in Aleš Čepon 18. 
mesto. 

Udine, 25. junija - Mlajši mladinec Uroš Dular je na dirki Alpe Adria 
med 112 tekmovalci osvojil 11. mesto. 

Buese, 25. junija - Dečki KD Savaprojekt so v nedeljo nastopili na 
dirki za pokal Alpe Adria v Italiji in med 107 tekmovalci osvojile naslednje 
uvrstitve: 1. Gregor Zagorc, 10. Primož Četrtič in 15. Blaž Bogolin. Tudi 
ekipno so prvo mesto osvojili kolesarji Savaprojekta, Gregor Zagorc pa 
vodi v točkovanju za pokal Alpe Adria. 

Kolesarji KD Savaprojekt so v prvi polovici letošnjega leta nastopili na 
100 dirkah in zabeležili odlične rezultate. Več o tem v prihodnji številki. 

(Galex) 

ATLETIKA 

Olimpijski tek 
Brežice, 23. junija - AK Fit Brežice je skupaj s športnorekreacijskim 

centrom organiziral olimpijski tek, ki se ga je udeležilo več kot 300 tekačev. 
Proga je bila speljana po brežiških ulicah in kljub slabemu vremenu je 
tek uspel tako po športni kot organizacijski plati. Vsak udeleženec teka 
je prejel majico in certifikat (diplomo) za opravljen tek. Pred tekom je bila 
odigrana prijateljska nogometna tekma mad NK Brežice in selekcijo Bre-
gane. Zmagali so gostje z rezultatom 3:0. (Galex) 

At le tsk i pokal Slovenije 
Na finalu atletskega pokala Slovenije v Ljubljani minuli vikend so nastopili 

tudi atleti in atletinje brežiškega atletskega kluba Fit in dosegli vidne 
uvrstitve. Prvi tekmovalni dan je v skoku s palico prvo mesto osvojil Jure 
Rovan (5,00 metrov), četrto Ivan Kostevc (4,20), peto Uroš Novak (4,20) 
in osmo Daniel Volk (3,80). V suvanju krogle je Vlado Kevo osvojil četrto 
mesto (14,14). Drugi dan tekmovanja je Suzana Kos osvojila drugo mesto 
v skoku s palico (2,70), drugo mesto pa je osvojila tudi Vladka Lopatic v 
skoku v daljino (6,04). Metalka kladiva Alenka Novak je osvojila drugo 
mesto (32,70), Simona Kozmus pa je zasedla tretje mesto (31,60). Pri 
moških je v metu kladiva prvo mesto osvojil Brane Grubič (59,64), pred 
Vladom Kevom (57,14), četro mesto je osvojil Robert Lesar (56,12), peto 
Silvo Jagič (42,74), šesto Primož Kozmus (42,00) in deseto Vernes Mešič 
(31,68). V troskoku je Sandra Planine osvojila peto mesto (10,97). (Galex) 

Posavski plesni Mu t Lukec 

Zaključena uspešna letošnja plesna sezona 
Krško, 22. junija - Agencija 

Lukec Krško in Posavski ple
sni klub Lukec sta v Kulturnem 
domu pripravila zaključno pri
reditev ob koncu letošnje ple
sne sezone, ki je bila za po
savski plesni klub izredno us
pešna. 

Novi plesni klub z imenom 
PPK Lukec je bil ustanovljen no
vembra 1994 z namenom razši
ritve in kvalitetnejšega dela na 
plesnem področju. PPK Lukec 
nadaljuje delo Društva za plesno 
dejavnost, ki je delovalo že od 
leta 1990. V sklopu kluba deluje 
več sekcij: sekcija za športni 
ples, sekcija za show dance, 
sekcija za step in sekcija za ma-
nekene. Trenutno je včlanjenih 
90 plesalcev, ki so zabeležili iz
jemne uspehe, kar je vsekakor 
sad truda in izkušenj idejnega in 
strokovnega vodje Dušana Vo-
dlana, ki je ples pripeljal v Posa-
vje. 

V sekciji za športni ples je 
včlanjenih 35 plesnih parov, od 
katerih jih je 17 registriranih v 
Zvezi plesnih organizacij Slove
nije in se redno udeležujejo ple
snih turnirjev doma in v tujini. V 
pretekli sezoni sta dva para pre
stopila v višji tekmovalni razred 
v svojih kategorijah, in sicer je 
to med pionirji uspelo plesnemu 
paru Jaka Piltaver in Tina Kor-
ber, med mlajšimi mladinci pa 
Sebastjanu Vodlanu in Urški 
Klakočar, ki sedaj lahko plešeta 
v neomejenem programu. Se-
bastjan in Urška sta v pretekli 
sezoni osvojila drugo mesto na 
rating lestvici v Sloveniji. Tudi 
ostali plesni pari so dosegli od 
mevne rezultate, saj so z med
narodnih tekmovanj prinesli vse
ga skupaj 38 pokalov in komple
tov medalj. 

Plesalci Posavskega plesnega kluba Lukec z mentorji 

V sekciji za show dance delu
jeta pionirska in članska skupi
na, ki beležita izredne rezultate 
saj so plesalke ponesle ime klu
ba, Krškega in Slovenije v svet. 

Josipa Fink se je uvrstila v 
državno mladinsko reprezentan
co za EP v stepu, kjer ji je za 
las ušel naslov evropskega pr
vaka, saj je imela smolo, ko je 
v finalu padla. Kljub temu je svo
jo točko odplesala do konca in 
se uvrstila na peto mesto, kar je 
v močni konkurenci izreden us
peh. Ker pa je EP štelo tudi za 
državno prvenstvo, je Josipa 
postala državna prvakinja. Po 
strokovnih ocenah ena najbolj
ših plesalk stepa v Sloveniji, Ve
sna Vučanjk, je na državnem pr
venstvu prvi nastopala med čla
ni in osvojila tretje mesto. S tem 
si je priplesala pravico do nasto
pa na evropskem članskem pr
venstvu, ki bo oktobra v Franciji. 

V poročni dvorani krške 
občine je župan Danilo Si
ter v četrtek pripravil spre
jem za člansko step forma
cijo in jo tudi nagradil. Za 
to potezo se vodstvo PPK 
Lukec iskreno zahvaljuje. 

Članska step formacija je kro
nala vse naštete uspehe z dru
gim mestom na državnem pr
venstvu in se s prikupno koreo
grafijo Zaspančki uvrstila na 

svetovno prvenstvo decembra v 
Dresdenu. 

Vse uvrstitve so za posavski 
plesni klub vsekakor dragocene 
ob dejstvu, da skupine vadijo 
skoraj v nemogočih prostorskih 
pogojih. S tem je potrjeno stro
kovno delo z mladimi, za kar ve
ljajo vse čestitke tudi mentor
jem, staršem in vsem ljubiteljem 
plesa ter sponzorjem, ki na tak 
ali drugačen način pomagajo 
Posavskemu plesnemu klubu 
Lukec. (Galex) 

Plesalci PPK Lukec 
na odprtem prvenstvu Italije 

Posavska plesna para Jaka Piltaver in Tina Korber ter 
Sebast jan Vodlan in Urška Klakočar se skupaj s strokovnim 
vodjem Dušanom Vodlanom trenutno nahajajo v Italiji, kjer 
se bodo med 24. junijem in 2. julijem udeležili odprtega 
prvenstva Itali je v obeh kategorijah ter trenirali pod stro
kovnim vodstvom mednarodno priznanih trenerjev. (Galex) 

Krški šahlsti na Vidmarjevem memorialu 

Ballantine*s golf open 
Golf igrišče Grad Mokrice je bilo v soboto, 24. junija, prizorišče turnirja v 

golfu BALLANTINE'S NAGRADA (stableford). Turnir se bo pričel ob 9. uri in 
se končal predvidoma ob 17. uri. Rezultati: The longest drive - 270 m Murgelj: 
Nearest to the pin - 80 cm Marin Trajanov. (Galex) 

Ljubljana, od 17. do 25. junija -
Vidmarjevega memoriala se je udele
žilo 130 šahistov iz sedmih držav, 
med njimi tudi 11 šahistov ŠK Triglav 
Krško in Toni Kranjc iz ŠK Milan Maj-
cna Sevnica. V močni mednarodni 
konkurenci se razen Meštroviča in Di-
zdarija ostali šahisti niso najbolje 
znašli, zagotovo pa so si pridobili ve

liko izkušenj. 
Rezultati: 1. Loginov (UZB) 7.5 

točk, 2. Sher (RUS) 7, 3. Mohr (SLO) 
7, 10. Dizdar 6.5, 11. Meštrovič 6.5, 
28. Brumen 5.5, 41. Kos 5, 44. Grilc 
5, 49. Šitnik 5 (vsi Krško), 87. Kranjc 
(Sevnica) 4, 88. Pavlovič 4, 96. Božič 
3.5, 108. Novak 3, 109. Gmajner 3, 
118. Arh 2.5 (vsi Krško). (J.A.) 

Jani S i tar zmagal na Pr i l ipak 
Avto-moto društvo Brežice je v ne

deljo organiziralo mednarodno poziv
no tekmovanje v motokrosu za na
grado Brežic v kategoriji 125 in 250 
ccm. Na dirki v slabem vremenu so 
nastopili tekmovalci iz Avstrije, Italije, 
Češke in Slovenije. Na 1.840 m dolgi 

stezi se je najbolje znašel Jani Sitar. 
V predfinalu 125 ccm je bil najboljši 

Mežnar, v predfinalu 250 ccm pa Gaj-
sner. V finalu 125 in 250 ccm je prvo 
mesto osvojil Sitar (Slovenija), pred 
Lacknerjem (Avstrija) in Juhantom 
(Slovenija). (Galex) 

Robi Volcansek na EP 
Za cil j osvojitev naslov NK-ja 

Krško, 22. junija - Od 24. junija do 6. julija poteka v poljskem mestu 
Zagon evropsko prvenstvo v šahu. Na to prvenstvo se je uvrstil tudi 
Krčan Robi Volčanšek. Kvalificiral se je na državnem prvenstvu, ki je 
bilo februarja v Mariboru. Tam je osvojil 6.5 točke in tako zasedel 2. 
mesto za Primožem Šolnom. Tik pred odhodom pa smo imeli z Robijem 
tudi krajši pogovor. 

Specdway 
SVETOVNO PRVENSTVO SKUPINE B 
AMD Krško pripravlja v nedeljo, 2. julija, ob 16.30 uri 127. dirko na 

stadionu Matije Gubca za svetovno prvenstvo skupine B. Nastopili bodo 
tekmovalci Norveške, Avstrije, Nove Zelandije, Finske, Ukrajine, Latvije 
in Slovenije. Uradni trening bo v soboto, 1. julija, ob 18. uri, ob 21. uri 
pa bo uradni sprejem in predstavitev tekmovalcev pod šotorom. 

2. mesto v Mariboru in s tem uvr
stitev na Evropsko prvenstvo je 
bilo presenečenje? 

"Z osvojitvijo 2. mesta v Mariboru 
sem bil zelo zadovoljen, kajti bil sem 
šele 12. nosilec in nihče ni računal 
name. S tem rezultatom v Mariboru 
sem osvojil tudi 1. kategorijo." 

Kako to, da si se odločil za šah? 
"Šah sem začel igrati pri z dveh 

letih, saj moj oče ni imel soigralca, 
zato sem se moral jaz naučiti igrati 
šah." 

Kdaj pa so se pokazali prvi uspe
hi? 

"Z 12 leti sem postal regijski prvak 
v konkurenci do 16 let in osvojil 2. 
kategorijo. Ker mi je bil naslov regij
skega prvaka všeč, sem ga osvojil 
še trikrat." 

Kaj pa kasneje? 
"Kmalu sem se udeležil državnega 

prvenstva, vendar takrat še nisem 
imel pravega trenerja. Mednarodni 
mojster Zvonimir Meštrovič me je za
čel trenirati pri štirinajstih in me treni
ra še danes in je tudi najbolj zaslužen 
za dosežene uspehe." 

Kako si napredoval z novim tre
nerjem? 

"Delo z njim se je kmalu obrestova
lo. Že prvo leto po njegovem prihodu 

sem bil sedmi v državi, naslednje leto 
tretji in letos drugi." Gasilski avtoral lv 

Šentjernej, 25. junija - Gasilski avtorally, ki ga je organizirala Gasilska 
zveza Novega mesta, se je pričela ob 6. uri zjutraj in je potekala po Šentjerneju, 
Škocjanu, Vrhpolju, Cerovem Logu, Orehovici, Gornji Stari vasi, Mokrem 
Polju, kjer je bil tudi zaključek. Udeležilo se ga je 70 ekip iz občin Šentjernej, 
Škocjan in Novo mesto; vsaka je morala izvesti določeno gasilsko nalogo. 
Rezultati so bili naslednji: Člani A - najboljši so bili iz Kamene, sledila je 
ekipa z Rateža in iz Maharovca. Člani B - IPD Krka, Mirna Peč, Maharovec. 
Ženske: Ratež, Bela Cerkev, Mirna Peč. (Lea) 

Kaj pričakuješ od evropskega 
prvenstva? 

"Pričakujem predvsem nove izku
šnje. Če bi osvojil naslov MK-ja, bi 
bil zelo zadovoljen. Igra se 11 kol, 
potreboval pa bi okoli 5 točk. Vendar 
nič ne bi rad napovedoval vnaprej, 
bomo videli. Ob tej priložnosti bi se 
rad zahvalil predsedniku šahovskega 
kluba Triglav Tomažu Žnideršiču in 
Športni zvezi Krško, ki sta mi to pr
venstvo tudi omogočila." (Cole) 

Posamezniki 
Naveza Arnold Koštomaj-Matej 

Zorko sta v Ospu ponovila smer Ste
ber spominov (ocena tehničnega ple
zanja 6+A2) in intemacionalo (6+A2) 
7A prosta ponovitev. Arnold Košto-
maj je bil uspešen v smeri, saj si je 
samo enkrat pomagal s klinom pri 
napredovanju, drugače pa jo je v ce
loti preplezal prosto. 

Značilno za obe strani so lepi na
ravni prehodi v previsni steni. Smeri 
sta dolgi 120 m, avtor obeh smeri pa 
je legendarni alpinist Franček Knez. 

PAK-a plezajo 
Stene Bele Peči nad Tržiščem sta 

obiskala Arnold Koštomaj in Franc 
Gričar in preplezala eno izmed najte
žjih smeri v tej steni Planšarsko - z 
oceno (6 A2). 

V plezališču Kotečnik pri Libojah 
je arnold Koštomaj na pogled preple
zal več smeri z oceno (6b+ Franco
ska ocena) (UIAA(7+)) ter eno z oce
no (7a) UIA(8). 

Na pogled se pleza tako, da v sme
ri nisi bil že kdaj prej in da nisi opa
zoval plezalca. (PAK) 

BEACH VOLLEY TERME ČATEŽ ' 9 5 
Badmintonski klub Brežice prireja v sodelovanju s Termami Čatež v 

soboto, 1. julija, turnir v odbojki na pesku (beach vollev). Turnir se bo 
začel ob 10. uri na igrišču pri ribniku v Termah Čatež (za termalno riviero). 
Prijave in vhod za igralce bodo pri recepciji kampa. S plačano prijavnino 
imajo igralci prost vstop za bazene. 
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Štipendiranje 

v občini Sevnica 
V šolskem letu 94/95 se redno izobražuje 1.183 sev-
niških dijakov in šudentov, eno od oblik štipendij pa 
prejema skupno 819 dijakov in študentov, kar je 69 

odstotkov redno šolajoče se populacije 

Sevnica, maja - Izvajanje 
štipendiranja je sestavni del 
programa dela Republiškega 
zavoda za zaposlovanje, ki 
vsako leto v skladu z zakonom 
o zaposlovanju in zavarovanju 
za primer brezposelnosti in 
Pravilnikom o štipendiranju 
zbere in objavi skupni razpis 
kadrovskih štipendij ter prav 
tako na podlagi razpisa dode-
luje republiške in Zoisove šti
pendije. 

Kadrovsko štipendiranje se je 
po večletnem naraščanju začelo 
zmanjševati. V tem letu prejema 
kadrovsko štipendijo 54 dijakov 
oz. študentov, največ štipendij 

pa je razpisanih za področje tek
stila, gradbeništva in lesarstva. 
Dijaki in študenti, ki ne uspejo 
pridobiti kadrovske štipendije, 
lahko zaprosijo za republiško 
štipendijo in so do le-te upravi
čeni, če izpolnjujejo naslednje 
pogoje: 
- da so državljani RS ali imajo 

dovoljenje za stalno prebiva
nje v RS 

- da se redno šolajo v RS 
- da ob vpisu v 1. letnik sred

njega izobraževanja niso sta
rejši od 18 let oz. ob vpisu v 
1. letnik visokošolskega izo
braževanja niso starejši od 26 
let 

- da izpolnjujejo materialni po
goj (cenzus), določen z zako
nom 
V skladu s kriteriji je bila v sev-

niški občini 656 dijakom in štu
dentom dodeljena oz. odobrena 
republiška štipendija, kar je 81 
odstotkov vseh prosilcev. 

Zoisove štipendije so name
njene izrazito nadarjenim dija
kom in študentom. Teh je v tem 
šolskem letu v sevniški občini 
78, osnovni kriterij za pridobitev 
Zoisove štipendije pa je izrazita 
intelektualna ali umetniška na
darjenost. 

Vse primerjave izobrazbene 
strukture z razvitim svetom ka
žejo na naše močno zaostajanje. 
Približevanje razvitemu svetu pa 
ni možno brez približevanja na
šega znanja temu svetu. Ustre
zna politika štipendiranja bo 
prav gotovo prispevala k razvoju 
uspešnih in perspektivnih pokli
cev, s tem pa tudi k izboljšanju 
kadrovske strukture in nižanju 
brezposelnosti, (dama) 

Zavod za zdravstveno zavarovanje: 

Posebni ukrepi za 
neplačevanje prispevkov 

Ljubljana, junija - ZZZS je v 
okviru uravnavanja porabe v 
letu 1995 preverjal stanje na 
področju plačevanja prispev
kov za obvezno zdravstveno 
zavarovanje. Nadzor nad tem 
izvaja v skladu s pogodbo, 
sklenjeno z Agencijo za plačil
ni promet, nadziranje in infor
miranje in Upravo za javne pri
hodke, ki obe instituciji zave
zuje, da Zavod obvestita o ne
plačanih prispevkih. 

Po podatkih Agencije do maja 
1995 kar 2.034 pravnih oseb ne 
izplačuje redno plač, s tem pa 
tudi prispevkov za obvezno 
zdravstveno zavarovanje ne. 
Največkrat gre za zasebne 
d.o.o.-je s povprečno dvema do 
tremi zaposlenimi. V primeru 
neizplačevanja plač Agencija ne 
more izterjati plačila prispevkov, 
kajti ta obveznost nastane šele 
po izplačilu plač; ti izplačevalci 
tudi niso zavezani plačati za

mudnih obresti. 
Drugo kategorijo tvorijo po

datki o neporavnanih prispevkih 
- med 1.9.1994 in 30.4.1995 v 
Sloveniji 216 podjetij ni poravna
lo svojih obveznosti in tako za 
ta čas dolguje Zavodu 772 mili
jonov tolarjev. Skupni dolg od 
ustanovitve Zavoda, marca 
1992, znaša brez zamudnih 
obresti 5,704.000 tolarjev. Za
vod je pristojne organe opozoril 
na problem, med drugim bo tudi 
okrepil delo svoje finančno-ra-
čunovodske službe. Ker pe je 
redno plačevanje prispevkov za
konska dolžnost vseh zavezan
cev, bo Zavod zoper vse, ki jih 
ne plačujejo, uvedel posebne 
ukrepe, (nic) 

FILMSKI SPORED 

"Kino Servis" Brežice 
28. VI. ob 20.30 uri: NORI 
PROFESOR, komedija 
29. in 30. VI., 1. in 2. VII. ob 
18.30 in 20.30 uri in 3. VII. 
ob 20.30 uri: BUTEC IN BU
TEC, komedija 
4. VII.: ni predstav 

Kulturni dom Krško 

29. VI. ob 19. uri, 30. VI. ob 
20. uri in 2. VII. ob 18. uri: 
NEKOČ SO BILI BOJEV
NIKI, drama 

Kino Kostanjevica 

1. VII. ob 21. uri: ZVEZDNE 
STEZE, znanstvena fanta
stika 
2. VII. ob 21. uri: NORI 
PROFESOR, komedija 
8. VII. ob 21. uri: BUTEC IN 
BUTEC, komedija 
9. VII. ob 21. uri: NEKOČ 
SO BILI BOJEVNIKI, dra
ma 

Kino Šentjernej 
30. VI. ob 20. in 22. uri: BU
TEC IN BUTEC, komedija 
7. VII. ob 20. in 22. uri: 
NELL, melodrama 

v « 
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RISJC SPCCIALITETC 

JCDI PO NAROCfLU 
NEDELJSKA KOSILA 

SPREJEMAMO NAROČILA ZA 
ZAKLJUČENE DRUŽBE 

OB VIKENDIH ŽIVA GLASBA 

DEL. ČAS: 
vuk delavnik od 1 S 2 4 ure. 

•obou In n«d«l|a od 9 . do 2 4 . ur«. 

izlet v grajsko zgodovino na 
Mohrieah: 

Med bodočimi novostmi 
jedilnika tudi grajska večerja 

Hotel Grad Mokrice je le eden izmed sestavnih delov 
čateških Term in tudi tam je tako kot v vseh ostalih enotah. 
Nenehno skrbijo za kakovost, širitev ponudbe in pritegova-
nje gostov. V Našem glasu smo že pisali o tem, kako na 
Mokricah lahko gostje dobijo izborno nedeljsko kosilo že 
za tisočaka in pol po osebi in o tem, kakšne toplo-hladne 
bifeje radi ponudijo. Jasno pa je, da je treba še tako domi
seln jedilnik dopolnjevati, zato so se že pred časom lotili 
študija novosti. 

Nekaj receptov bo sodobnih, a mokriškega direktorja Darka 
Terihaia in vodjo kuhinje Darka Pšeničnika mika izlet v zgodo
vino gradov. Zato sta nabavila nekaj starinskih kuharskih knjig 
in" brskanje po njih je pokazalo, da bi v kuhinji znal nastati 
problem zaradi začimb. Pod gradom je sedaj že uredjen vrt, 
kjer rastejo manjkajoče začimbe in rože. Prepričani so, da 
sčasoma vrt ne bo služil le potrebam kuhinje, pač pa bo tako 
lepo urejen in bujen, da se bodo po njem radi sprehodili tudi 
gostje. 

Ko bo dozorel čas, jim bo gotovo uspelo uporabiti nekaj 
receptov iz starih kuharskih bukev, a ne nameravajo obstati 
samo pri tem. Pšeničnik: "Razmišljamo o pripravi nekakšne 
grajske srednjeveške večerje. To ni le večerja, ampak je dogo
dek: gostje ne dobijo jedilnega pribora, ker jedo z rokami, na 
voljo pa so jim sklede z vodo za pranje rok. Jedilnik? Pečeni 
odojek, krače, perutnina... V naši novi vinski kleti ali zunaj, 
pred njo imamo za tak dogodek enkratno možnost. Nabaviti 
moramo le še nekaj ustrezne posode, lončenih skled, lesenih 
pladnjev..." V glavnem gre seveda za meso, pečeno nad ognjiš
čem ali na žerjavici. Dodatna posebnost je v začinjanju. Če 
hočete pripraviti pečeno raco na stari način, jo marinirajte v 
pomarančnem soku in belem vinu, namazana naj bo s surovim 
maslom ter potresena s soljo in belim poprom. Lahko jo nade
vate z jabolki, zunanjost pa pred pečenjem premažite z medom, 
kar ji bo dalo fino hrustljavo skorjo. 

Nekaj teh reči pripravljajo že sedaj, ker se jih da praktično 
vključiti v organizacijo kakega piknika v naravi. Seznam se 
začne pri prepelicah ali krompirju, ki ga danes zavijejo v folijo, 
pečen pa je v žerjavici. Vsekakor bomo do jeseni vedeli, katere 
izmed jedi s starega jedilnika sta izbrala direktor in vodja kuhinje 
s sodelavci. Takrat jih bodo lahko ocenili že prvi gostje. 

Gostišče Ribnik Dular 
Brestanica 

Gostšče Ribnik Dular v Bre
stanici je od aprila letos prenov
ljeno. Tako lahko sedaj sprejme-
je 110 ljudi, prijetno pa se da 
posedeti tudi zunaj, ob ribniku 
samem. Prijazno vam postreže
jo z raznimi spectalitetamt, kot 
so postrv na tržaški način in na 
žaru, ocvrte lignje in lignje na 
žaru, morski list, papeline, osliči, 
vse vrste zrezkov in vse stvari z 
žara. Seveda pa lahko ob pred-
hodnjem dogovoru dobite vse, 
kar si vaše srce zaželi. V gostiš
če Ribnik pa lahko pridete tudi 

na nedeljsko kosilo ali pa, če 
vam je ljubše, na piknik v naravi 
ali morda na urico ali dve vedno 
pomirjajočega ribolova. Prijazno 
sprejmejo tudi večje zaključene 
družbe, ohceti... 

Ob vikendih imajo tudi živo 
glasbo, ki vedno privabi veliko 
veselih ljudi. Tako bo 1. julija go
ste zabavala skupina Labirint, 8. 
julija pa bodo na ribniku gosto
vali štirje kovači. Vabljeni v go
stišče Ribnik Dular Brestanica! 
(Kati) 

OBČINA KRŠKO 

O B J A V A 
N A PODLAGI PRIJAV, KI S O PRISPELE NA POZIV V S E M 
KRAJEVNIM S K U P N O S T I M , D R U Š T V O M , K L U B O M IN O R G A 
N I Z A C I J A M V O B Č I N I K R Š K O , O B J A V L J A M O N A S L E D N J E 
PREDVIDENE PRIREDITVE V M E S E C U J U L I J U 1995 

ORGANIZATOR 
PRIREDITVE 

JULIJ 
POSAVSKI PLAVALNI 
KLUBCELULOZAR 

AMD KRŠKO 

POSAVSKI PLAVALNI 
KLUB KRŠKO 

TURISTIČN0-H0RTIKULT. 
DRUŠTVO ZD0LE 

POSAVSKI PLAVALNI 
KLUB KRŠKO . 

POSAVSKI PLAVALNI 
KLUB KRŠKO 

POSAVSKI PLAVALNI 
KLUB KRŠKO 

ŠPORTNO DRUŠTVO 
KOSTANJEVICA 

VRSTA 
PRIREDITVE 

3. KOLO PREDTEKMOVANJA 
ZA DRŽAV. PRVENSTVO RS 

FIM - SVETOVNO PRVENSTVO 
EKIP V SPEDWAYU GRUPE B 

PREDVIDEN ČAS IN 
KRAJ PRIREDITVE 

01.07.1995 
BAZEN KRŠKO 

02.07.1995 
STADION MG 

ČETRTO KOLO PREDTEKMOVANJA 08.07.1995 
ZA DRŽAVNO PRVENSTVO RS BAZEN KRŠKO 

PRIKAZ ŽETVE 

PRVI DEL EKIPNEGA DRŽ. 
PRVENSTVA ZA MLAJŠE 

DRUGI DEL EKIPNEGA DRŽ. 
PRVENSTVA ZA MLAJŠE 

DRŽAVNO PRVENSTVO ZA 
KADETE IN MLADINO 

REKREATIVNO VESLANJE 
0T0ČEC-K0STANJEVICA 

09.07.1995 
ZD0LE-ŠAP0LA 

15.07.1995 
BAZEN KRŠKO 

22.07.1995 ,» 
BAZEN KRŠKO 

28.,29.,34-7. 
BAZEN KR9K0 

JULIJ 

Koledar prireditev je povzet iz programov, ki so jih poslale KS, 
društva, klubi in organizacije v mesecu februarju 1995. 

N A L I OGLASI 
Prodam 200 kolov za vino
grad (agacija). Tel.: 32-316. 
V Krškem najamem neo-
premljeno eno- ali dvosob
no stanovanje z možnostjo 
odkupa. Tel.: 31-154. 

O b r t n i k i in podje tn ik i 
pozor! 

Knjgovodsko-račurtovodski ser
vis "KOŽAR" tudi na Senovem. 
Prešernova S. ' 
Nudimo: 
- kompletno vodenje poslovnih 

knjig in ostalih evidenc za s. p. 
in d.o.o.; 

- finančno lr» poslovno svetova
nje z analizami; 

- administrativne storitve. 
Informacije rta telefon; 
0608/79-114 (dopoldne in po
poldne). 

Novofudlandce, mladiče 
odličnih staršev, oba I. 
vzrejna ocena, displazija 
obeh 0/0, prodamo. Prev
zem julija, po dogovoru tudi 
pozneje. So prijazni, črni, 
dolgodlaki kužki, varuhi in 
veliki prijatelji otrok. Za do

datna pojasnila in dogovor 
za ogled pokličite od pone
deljka do petka, od 8. do 15. 
ure na telefon {061) 764-111. 
Nudimo vse vrste servisnih 
storitev in montažo ter cen
triranje gum. Na ogled tudi 
dostavna vozila znamke 
TAZ, Avtoservis Franc Kos, 
Poljska pot 3 a, 68270 
Krško. TeUfax.: 0608/22-
219. 
Prodam traktor Deutz 25 
KS, obnovljen. V račun vza
mem tudi živino. Tel.: 33-
608. 
Prodam obnovljen klavir. 
Možnost plačila na obroke. 
Tel.: 33- 608. 
Prodam dva pograda z jogi-
ji (štiri ležišča). Cena po do
govoru. Tel.: 32-696 (zve
čer). 
Prodam enosobno stano
vanje (32 m2) na Vidmu. 
Cena ugodna. Tel.: 33-468 
(od 16. do 22. ure). 
Ugodno prodam harmoni
ko "Melodija". Cena po do
govoru. Tel.: 32- 188. 

ZA NAROČNIKE SO MALI OGLASI 
BREZPLAČNI 

TUKAJ BI BIL LAHKO VAŠ OGLAS! 

Pobude in sodelovanje so 
naš in vaš interes 

Urbanistično urejanje prostora je osnova načrtovane po
rabe te omejene dobrine. Urejanje se začne s prostorskimi 
sestavinami dolgoročnega in srednjeročnega družbenega 
plana posamezne občine. Veljavni zakoni in sprejeti plani 
so osnova za vse nadaljnje postopke. 

Jagica Gane, projektantka urbanistka: "Že 18 let delam na 
področju urbanizma. Moje delo je zelo raznoliko in dinamično. 
Zajema pripravo izvedbenih in prostorsko ureditvenih načrtov, 
ki so v končni fazi osnova za izdajo lokacijskih dovoljenj. Pri 
tem opravilu gre za timsko delo, ki je povezano z izkušnjami 
in specializacijo. 

Prostorskoizve^Deni načrti so; zazidalni načrt, ureditveni 
načrt in lokacijski-mačrt, ki so že osnova za izdajo dovoljenj. 
Prostorskoureditveni pogoji so dokumenti, s katerimi se urejajo 
širša ruralna območja in manjša naselja. Na osnovi teh se 
izdela lokacijska dokumentacija, ki je objavljena v Uradnem 
listu. Sprejem odloka je osnova za odločanje, za zavrnitev ali 
izdajo ustreznega lokacijskega dovoljenja za načrtovane pose
ge. Delam pri strokovni pripravi vseh tovrstnih dokumentov in 
načrtov. 

Dela je veliko, saj moramo izdelati še veliko prostorskoizved-
benih načrtov. Nedavno je bil sprejet urbanistični načrt mesta 
Kostanjevica, 'v zadnji fazi sprejemanja je ureditveni načrt Bre
stanice in Leskovca. V izdelavi so naslednji večji dokumenti: 
lokacijski načrt za plinovodno omrežje mesta Krško in ureditve
ni načrti naselij Podbočje in Dolenja vas. Prav v tem času 
dokončujemo dela s pripravo dokumentacije za spremembo 
zazidalnega načrta naselja Spodnji grič. Sprememba je potreb
na in bo osnova izdaji lokacijskega dovoljenja za izgradnjo 
novega srednješolskega kompleksa, ki bo vseboval šolski cen
ter, pripadajoče učne delavnice in športno dvorano. 

Pri vsem tem sem dolžna občane opozoriti in jih pozvati, da 
se bolj aktivno vključujejo v fazi javnih razprav predvsem pri 
ureditvenih načrtih za posamezno naselje. Na javnih razpravah 
imajo občani možnost, da-dajo svojim zahtevam in našemu 
delu dušo. Zaželene so pripombe in razgrnitev tudi najmanjših 
načrtov, ki imajo za posledico spremembe bivalnega okolja in 
dejavnosti." 
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Denacionalizacija 
- še en vzvod razdora med Slovenci 

J 

Denacionalizacija je samo 
ena izmed stvari, ki so za kar 
precej časa obvisele v zavesti 
Slovencev, je pa zato toliko 
odmevnejša. Zato, ker posega 
v imetje, v materialni stan
dard. "Takrat po vojni so na 
hitro vzeli in če nisi bil tiho, so 
te še zaprli. Naj dajo sedaj na
zaj tudi tako hitro in brez 
odvečnih besed!" tako pravijo 
eni in ni jih malo, ki vedo po
vedati, da so "oni" včasih naj
prej zaprli zato, da so potem 
lahko vzeli - sovražnikom na
roda in nove ljudske oblasti. 

Na drugi strani so seveda tisti, 
ki so premladi in z dogodki po 
vojni nimajo nič, sedaj so pa na 
tem, da lahko kaj izgubijo - za
radi denacionalizacije. Njihov 
odnos do denacionalizacije je 
nekoliko drugačen kot pri prvi 
skupini. Nelagodje ostaja pri 
vseh, čeprav smo v Sloveniji 
sklenili, da starih krivic ne bomo 
popravljali tako, da bomo pov
zročali nove. 

Potem je tu še Rimokatoliška 
cerkev. Pustimo očitke o načinu, 
kako je svoje premoženje prido
bila. Mi bomo težko razsojali, 
predvsem pa ne bi s tem ničesar 
dosegli. Jelinčič in Dobrajčeva 
sta sicer s svojim zahtevkom 
zavrla proces vračanja cerkve
nega premoženja v naravi, SKD 
in opozicijske stranke so zaradi 
tega za nekaj časa blokirale delo 
Državnega zbora in vse je kaza
lo, da brez kompromisa ne bo 
nič. Pa kaj!? Nič! Državni zbor 
je na koncu le sklenil, da prestavi 
obravnavo predloga SNS na na
slednjo sejo. Menda je imel pri 
tem nekaj zaslug premier Drnov
šek, ki je poslanski skupini svoje 
stranke (LDS) pojasnil določene 
stvari in je (očitno) znal spraviti 
v malo boljšo voljo tudi prvaka 
SKD Lojzeta Peterleta. Končno 
je vseeno, kaj je komu obljubil 
ali s čim je koga stisnil. Premierji 
so pač za to na svetu, da obvla
dajo takšne prijeme. Končno 
ima premier tudi drugačen vpo

gled v vso zadevo, kot ga ima 
kateri izmed nas. Pa ne, d a ^ i 
hotel zagovarjati ali braniti Jane
za Drnovška. Le uganiti skušam 
vsaj del argumentov, ki jih drži 
v roki. 

Dejstvo je, da Cerkev res niso 
samo duhovniki in njihovi nadre
jeni, ampak tudi vemo ljudstvo, 
v čigar imenu ta institucija kaj 
rada govori. A vemo ljudstvo je 
tudi večina volilnega telesa. Dej
stvo je tudi, da so doslej duhov
niki bili obsojeni na zbiranje da
rov za lastno preživetje, medtem 
ko so tudi v nekaterih državah 
nekdanjega Vzhodnega bloka 
imeli status (in plačo) kot državni 
uradniki. Torej bo treba najti de
nar za njihove plače, socialno in 
zdravstveno zavarovanje, po
kojnine, vzdrževanje in obnovo 
cerkva... Ne vem, kakšna je raz
lika, če za vse to potreben denar 
zberemo v proračunu ali pa si 
ga ustvari Cerkev iz lastnega ka
pitala. Pa še nekaj: Cerkev je 
institucija, ki sploh ne zanika 
svoje primarne podrejenosti 
neki drugi državi -Vatikanu. To
rej se mora premier nad vsem 
skupaj zamisliti tudi mednarod
no politično. In kaj sedaj? 

Ne vem. Ne vem niti tega, kaj 
naj si mislim o Jelinčičevem 
predlogu in o vračanju premože
nja Cerkvi ali bivšim okradenim 
kapitalistom in kulakom. Seveda 
sem v načelu za vračilo, a hudič 
je vedno v podrobnostih, kjer iz
gubiš občutek za pravičnost in 
pravo smer. Sem pa prepričan, 
da bo Cerkev do svojega odvze
tega premoženja prišla znosneje 
kot nekateri posamezniki. Veliko 
prej bo vsaj jasno, kaj dobi nazaj 
in kaj ne. Že zaradi zgoraj našte
tega in za to, ker si nihče v Slo
veniji gotovo ne želi, da bi papež 
Janez Pavel II. nenadoma spo
ročil, da (iz kakršnih koli vzrokov) 
odlaga težko pričakovani obisk 
v Sloveniji. Vsi ostali razlastni-
njenci bodo svojega papeža 
morali šele najti. Kaj o denacio
nalizaciji pravijo naši anketiran
ci? (Ika) 

Ana Ogorevc, obrtnica iz Dobove: "Mislim, da je kar v redu, 
da ljudem vračajo premoženje. Če je bilo prej njihovo, naj bo še 
naprej njihovo. Po mojem cerkvi ne bi vračali zemlje, to premoženje 
naj dobi država. Tiste nepremičnine, ki jih je država nekomu vzela 
in prodala drugim, naj odkupi nazaj in vrne." 

Slavko Sintič, upokojenec iz Kosta
njevice: "Obdelovalna zemlja naj se vrne 
kmetom oziroma tistim, ki jo obdelujejo. 
Tudi gozdove naj razdelijo med ljudi. Du
hovnikom naj tako kot ostalim omogočijo 
normalne življenjske pogoje. Za cerkve pa 
naj ima posluh država. Je pa vprašanje, 
kako se bo vse to razpletlo, saj so na 
sejah vedno nesklepčni, z moratorijem pa 
nastajajo strankarske zdrahe." 

Jože Bedek iz Sevnice: "Ukradeno 
imetje bi že pred štirimi leti morali vrniti, 
ne glede na to, komu je bilo nasilno odvze
to. Komunisti so s tem zagrešili enega 
največjih zločinov nad človeštvom, v tem 
primeru prvič v zgodovini tudi nad posa
mezniki svojega naroda, da pobojev in 
nasilnega razstavljanja družinskih članov 
ter zapiranja nedolžnih sploh ne omenjam. 
V državi poteka divje lastninjenje, torej še 
ena velika kraja v zadnjih petdesetih letih, 
akterji pa so spet isti ljudje ali pa njihovi 
otroci in ostali sorodniki." 

JI \ 

Jurij Colarič, dipl. ing. iz Krškega: 
"Cerkev si zasluži toliko, da vzdržuje go
spodarska poslopja in nič več. Vedno se 
sprašujem, od kod ta zemlja cerkvi. Morda 
od malih kmetov, ki so prišli na boben, 
ker so dali zemljo cerkvi. Po drugi strani 
pa cerkev, ki med drugim uči tudi skrom
nosti, ne ravna v skladu s svojimi načeli. 
Nasploh je celotna liturgija preraskošna. 
Še vedno se sprašujem, na kak način je 
cerkev do zemlje sploh prišla." 

Andrej Horžen, svetnik SLS v OS Bre
žice: "Vračanje zemlje bo prav tako pov
zročilo določenim krivice kot jemanje, kajti 
na odvzeti zemlji so si naslednje genera
cije izgradile osnovo za preživetje. Mislim, 
da bi bilo potrebno pri vračanju najti kom
promis v obliki dolgoročnih najemov. Ni
kakor pa nisem za takojšnje vračanje, ker 
bo prišla zemlja v roke lastnikom, ki sedaj 
ne vedo, kaj z njo." 

ei Tel.: 0608/62-905,62-906 
Cesta svobode 37, Brežice 

Jtfetcftc? d.o.o. 

Državni praznik počastili 
s spominom na preteklost 

Brežice, 22. junija - Osrednjo občinsko proslavo dneva državno
sti je v slavnostni dvorani brežiškega gradu odprl župan Jože Avšič, 
načelnik brežiške državne uprave Darko Bukovinski pa se je v 
priložnostnem nagovoru spomnil dogodkov, ki so pripeljali slovenski 
narod do izpolnitve stoletnih želja po lastni državi. Pri tem je poudaril 
pomembnost takratne odločitve brežiškega Občinskega štaba teri
torialne obrambe, da ne izroči orožja jugoslovanski vojski, s čimer 
so prispevali pomemben delež k odločnemu odporu slovenskega 
naroda proti tistim, ki so hoteli s silo zatreti plebiscitarno odločitev 
Slovencev, da bomo živeli v samostojni in neodvisni državi. Prire
ditev je s petjem soldaških in domoljubnih pesmi popestril Ljubljan
ski oktet, obiskovalci prireditve pa so si po koncu sporeda lahko 
ogledali še razstavo "Orožje preteklosti", ki jo je pripravila kustodinja 
in zgodovinarka Posavskega muzeja Vlasta Dejak, odprl pa jo je 
nekdanji ravnatelj te ustanove Marjan Gregorič. (ES, foto dama) 

Ob dnevu državnosti 
Šentjernej, 24. junija - Osrednje občinske proslave ob dnevu 

državnosti, ki je potekala na Dolnjem Mokrem Polju pred gasil
skim domom v sklopu praznovanja 60. obletnice delovanja ga
silskega društva Mokro Polje, se je kljub deževju udeležilo zelo 
veliko ljudi iz šentjernejske občine. Program se je pričel s slove
sno himno pihalnega orkestra Šentjernej, nastopili pa so tudi 
mešani pevski zbor "Ajda" iz Orehovice, učenci osnovne in glas
bene šole iz Šentjerneja ter gasilski pionirji GD Mokro Polje. 
Slovesni govor ob dnevu državnosti je imel župan Franc Hudo-
klin, ki je vse prisotne opomnil na dolgo pot osamosvajanja 
Slovenije kakor tudi na nastanek njihove občine. (Lea) 

Raka, 24. junija - Zaradi dežja je kresovanje odpadlo, vendar 
to ni vplivalo na razpoloženje in dobro voljo Račanov. Okoli 300 
se jih je zbralo v šolski dvorani, kjer so prisostvovali bogatemu 
kulturnemu programu, ki so ga pripravili člani kulturno- umetni
škega društva Raka, člani kulturnega društva, moški pevski zbor 
pod vodstvom Stanka Gorenca, plesna skupina Katarina, instru-
mentalisti, čudovit nastop pa je imel tudi igralec in pesnik Tone 
Kuntner. Zbrani so z zanimanjem prisluhnili še slavnostnemu 
govoru župana občine Krško, Danilu Siterju. Po pestrem kultur
nem programu pa so se pozabavali, peli in plesali ob melodijah 
ansambla Maj. (Lea) 

Ob kofetku 

Franc Baškovič - 6 5 let s pesmijo 
Franc Baškovič iz Brežic, ki je nesporni starosta na področju 

zborovstva v občini, letos praznuje 80-letnico in več kot 60 let 
aktivnega in neprekinjenega dela predvsem s pevskimi zbori. 
Njegovo dolgoletno delo je znatno vplivalo na razmah, vsebino 
in obstoj ljubiteljske glasbene dejavnosti v okolju, kjer živi. 

se učil igranja na klavir, končal 
sem orglarsko šolo, obiskoval 
pa sem tudi konservatorij za or
gle." 

Kdaj ste vodili prvi zbor in 
kje je bilo to? 

To je bilo v začetku tridesetih 
let, ko sem vodil zbor v Šmar-
tnem pod Šmarno goro, Roko
delski zbor, ki je bil takrat zelo 
znan mešani pevski zbor PD 
Ljubljana - mesto, vodil pa sem 
tudi moški oktet na Viču in dru
god." 

Med vojno ste bili v izgnan
stvu. Po vrnitvi iz Nemčije ste 
se zaposlili v Brežicah. 

"Res je. Izgnan sem bil Nem
čijo, vendar sem se tudi v tabo
rišču ukvarjal z glasbo. V pro-
sfem času smo večkrat zapeli 
kakšno slovensko pesem. Po 
vrnitvi sem se zaposlil v Breži
cah. Bil sem eden glavnih po-

Glasba vas je navdušila že 
zelo zgodaj. Ali je bila to dru
žinska tradicija? 

"Niti ne. Mi nismo bili glasbe
na družina. Za glasbo sem se 
navdušil že kot gimnazijec v 
Šentvidu pri Ljubljani, kjer sem 

budnikov za ustanovitev Nižje 
glasbene šole, ki je bila ustanov
ljena leta 1947 in v kateri sem 
bil redno zaposlen več kot 30 
let. Poučeval sem kitaro, harmo-

zborov ste vodili? 
"Včasih sem vodil tudi po 6 

zborov in imel dve vaji na večer. 
Vodil sem moški pevski zbor in 
oktet v Krški vasi, zatem sem bil 

Prvi zbor, ki ga je v brežiški občini vodil Franc Baškovič, je bil Moški 
pevski zbor Ivan Kobal - Krška vas. Slika je iz leta 1952, ko je zbor 
praznoval 25-letnico. Franc Baškovič sedi drugi z leve. 
niko in teorijo glasbe ter vodil 
več harmonikarskih orkestrov." 

V prostem času ste se po
svečali zborovodstvo. Koliko 

pobudnik za ustanovitev mo
škega in mešanega pevskega 
zbora v Brežicah, katerega sem 
vodil 18 let. Moški pevski zbor 

Sromlje sem vodil 12 let, moški 
oktet Orlica Pišece 10 let, štiri 
leta Ženski pevski zbor Jutranj-
ka, 5 let sem učil pevce v PPV 
Dobova, 10 let Moški pevski 
zbor v Selah, vmes pa še nekaj 
let Moški pevski zbor Slovin Bre
žice. Od leta 1988 in pa še danes 
vodim moški pevski zbor pri 
Društvu upokojencev v Breži
cah. Vodil pa sem tudi tambura-
ške orkestre, režiral dramska 
dela in pripravljal spevoigre." 

Za svoje delo ste verjetno 
prejeli tudi nekaj priznanj? 

"Za dolgoletno poučevanje 
glasbe sem leta 1978 prejel zlato 
liro, za večletno vodenje mladin
skih zborov priznanje republi
škega sveta ZKO Slovenije, za 
vodenje odraslih zborov Gallu
sove značke in Gallusovo listino, 
oktobersko priznanje občine 
Brežice in priznanje Združenja 
upokojencev Slovenije." 

Vsi se verjetno zavedamo, da 
brez nesebičnega razdajanja 
Franca Baškoviča in brez njego
ve pripravljenosti, prevzemanja 

vodenja zborov povsod tam, 
kjer se je pojavila želja po orga
niziranem petju, zborovodstvo v 
brežiški občini nedvomno ne bi 
bilo tako številčno, kot je. S svo
jim zagnanim delom je pognal 
tako močne korenine, da se nam 
ni bati za njegov nadaljnji obstoj. 

Zveza kulturnih organi
zacij Brežice pripravlja v 
Čast in zahvalo Francu Ba
škoviču ob njegovi 80-let-
nici svečan koncert, ki bo 
v petek, 30. junija, ob 20. 
uri v slavnostni dvorani 
brežiškega gradu. Na kon
certu z naslovom 65 let s 
pesmijo bodo nastopili Mo
ški zbor Društva upokojen
cev Brežice, Mešani zbor 
Viva Brežice, Glasbena 
šola Brežice, Mešani zbor 
KUD Brežice, Tamburaški 
orkester KUD Oton Zupan
čič Artiče in Združeni mo
ški zbori občine Brežice 
pod vodstvom zborovodje 
Dragutina Križaniča. (Galex) 


